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Bylem śWiadkiem hi
storycznego daJ7enia 
Przedo tatniego dnia 
października zesp6J 
z Po/kJ . zagra! weu
ropejskicn pucharach. 
Szerzej o eskapadzie ko
szykarek do llaJekiej Sa
mary przeczytacie w in
nym miej<iCU GP. Tutaj 
pewna refleksja związa
na z tym debiut ro. Tak 
się zastanawiamf kto 
jeszc:ze pięć Jat temu 
wierzyl, ie drużyna 
zPo/kJ . ~e repre
zentować nasz kraj na 
arenie europejskiej? 
Oekaw jestem ilu z nas 
zastanawia się nad 01-
bIZ)'11lim sukcesem mia
sta, które Jeszcze kilka
naście lat temu byto 
- rz.epraszam za obra
zowość tego określenia 
- zwyklym b10 owi
skiem bez rspektyw. 
A dziś drużyna z tego sa
mego mk'lSf1:t. ma za sobą 
debiut w europejskich 
pucharach. To nie je ·t 
przypadek. To są lata 
pracy wszystkich roiesz
kańrow, także tych któ
rzy budowali przed laty 
bloki. Oai stworzyli zrę
by dzit;>iejszych Polkowic. 
To sukces tych którzy 
kilka Jat temu uwierzyli, 
że miasto może być no
woczesne i piękn i przy 
poroocy mieszkańców 
takim je stwoI2YJi. Suk
ces tych, .kWIZ)' budCMl8-
li żeńską koszykówkę· 
To po p~tu Wielkie 
osiągnięcie ludzi związa
nych z Polkowicami. 

Mam wrażenie, że 
przeszliśmy obok tego 
wydarzenia tak.. ~
czajnie. 1}mczasem we
dlug mllie to jedna 
z ważniejsz ch dat 
w najnowszej historii 
miasta. l n prawdę nie 
chodzi o to, czy zesp6J 
trenera Spisackiego wy
gral, czy ni ; kto b0-
wiem będzi~ pamiętaJ 
za kilka roiesięcy o tym 
wyniku? O debiucie 
w pucharach pamiętać 
powinni my jednak dJu
go. Naprawdę > wielu 
drużynom. sportowcom 
i kibicom było dane 
uczestniczyć w takim 
wydarzeniu. 

A co poza rym? Z ro
SIlącym bólem brzucha 
(spowodowanym śmie
chem) obserwuję zma
gania z systeroem kom
puterowym zakupio
nym przez krajowego 
komisacza wyborczego. 
Dni plyną sobie Ino, 
jeszcze wolniej program 
liczy glosy. Doprawdy 
marnym pocieszeniem 
jest fakt. że j w Stanach 
Zjednoczonych dwa la
ta temu byla komedia 
~z podobnym oprogra
mowa,niem po<1c7Ąs wy
borów prezydenckich. 
Może warto wrócić do 
li~eJ? 
Gr:źcgorz SzczejJaniak 

Powiat Polkowice 

Z prośbą 
o pomoc 

czane, które pomogą 
u trzymać przez zimę 
i wiosnę stada bydJa 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego zwrócH się z apelem 
do rolników z Powiatu Polkowickiego o pomoc dla rol
ników.z województwa podlaskiego. 

- poinformowała Ma
tylda Michalska, specjalista doradz
twa rolniczego. 

W związku z klęską uszy, rol
nicy z terenu województwa pod
laskiego nie mogli zabezpieczyć 
bazy pa zowej dla bydła. 

- Prosimy w imieniu tych rolni
ków o pomoc, szczególnie o pasze 
objęto ciowe m.in. kukurydzę, sia
no, sianokiszonkę, wyslodki bura-

Wszyscy rolnicy chętni udzielić 
pomoc mogą uzyskać szczegółowe 
informacje w Rejonowym Ośrodku 
Doradztwa Rolniczego Polkowi
cach oraz u doradców terenowych. 
Izabela Pakiet 

Grębocice 

Czarnym 
szlaki.e m 

Bardzo łatwo można 
z niej zjechać. Położe
nie terenu, a zwłaszcza 
zróżnicowanie wy oko-

w listopadzie br. na terenie Wzgórz Dalkowskich, w 
okolicy miejscowości Obiszów zostanie oznakowany 
czarny szlak rowerowy - taką decyzję podjął Zarząd 
Gminy Grębocice na ostatnim posiedzeniu 

ściowe podjazdów 
i zjazdów jest ekstremalne. Jednak 
dla cyklisty terenowo-górskiego bę· 
dzie to miej ce, w którym będzie 
czul ię rewelacyjnie. 

W ramach opracowanego projek
tu szlaków rowerowych na terenie 
gminy Grębocice o łącznej długości 
61 km w pierwszej kolejno' ci zosta
nie oznakowany dodatkowy 14 kilo
metrowy czarny szlak rowerowy 
o wyższym stopniu trudno ci. Jest 
to szlak o walorach p.ortowo-wy
czynowych, jak i przyrodniczych. 
Pętla czarnego zlaku rowerowe

go przeznaczona jest dla tych, któ
rzy jeżdżą wyczynowo. Trasa jest 
trudna, interwałowa, urozmaicona. 

Jeśli pogoda dopi ze, to 61 kilo
metrowy zielony szlak rowerowy 
zo tanie oznakowany jeszcze w tym 
Toku, a jego otwarcie obędzie się na 
wio nę w 2003 roku. Środki na ten 
cel zo tały zabezpieczone w Gmin
nym Fundu zu Ochrony Środowi
ska i Go' podarki Wodnej. 
Izabela Pakiet 

Gaworzyce 

Bony 
paliwowe 

rolnego, który nie 
zalega z zapłatą po
datków. Ponadto 
mu i być właścicie-

Rolnicy z terenu gminy Gaworzyce, którzy nie odebra
li jeszcze zaświadczeń w sprawie uzyskania bonów 
paliwowych za drugie półrocze mają na to czas do 
końca listopada. 

lem ciągnika rolni
czego oraz musi posiadać po
wyżej 1 ha użytków rolnych. 

Pierwotnie ostatecznym termi
nem ubiegania się o te zaświad
czenia był koniec września. 
Wójt gminy postanowił przesu
nąć ostateczny termin o pełny 
miesiąc, tak, by wszyscy zainte
resowani mogli je odebrać. 
Zaświadczenie może otrzy-' 

mać każdy płatnik podatku 

Po zaświadczenia można ię 
zgła zać do działu podatkowego 
w urzędzie gminy. 

Bony paliwowe można realizo
wać tylko w wyznaczonych ta
cjach paliw. 
Sabina Lipiec 

Tydzień w samo1Z1ldzie, wybory 2002 

Polkowice mają Juz 
swojego burmistrza. z0-

stał nim Emilian Stań
czysz:n, kandydat z ra
mienia PdMP, który 
27 października otrzy
mał 64,8 proc. ważnie 
oddanych głosów. Ma
my również nową radę 
gminy, w jej sldad wcher 
dzi 14 radnych z PdMP, 
4 z BS 2002 oraz trzech 
z koalicji SLD-UP. 

W tym roku po raz 
pierwszy wybieraliśmy 
wójtów, burmistrzów 
oraz prezydentów w wy
borach bezpo' rednich, 
rady gminy, powiatu 
oraz sejmiki wojewódz
kie lO tały wybrane po 
staremu, czyli wedle or
dynacji proporcjonalnej. 
Oznacza to, że głosowa
liśmy na listy kandyda
tów, następnie zaś nasze 
głosy przeliczono na licz
bę manda tów dla po
śzczególnych list przy za
sto owaniu metody 
d'Hondta. Thraz przy
szedł czas ~a ukonstytu
owanie się nowych rad 
oraz rozstrzyganie pa
rów wynikających z prze
biegu wyborów. Do 12 li-
topada pełnomocnicy 
zgłaszający listy kandy
datów oraz wyborcy ma
ją prawo wnosić protesty 
wyborcze do właściwych 
terytorialnie sądów. Thr
min ten dotyczy elekcji 
z dnia 27 października., 
zastrzeżenia 00 do prze
biegu drugiej tury wno i
my do dnia 26 listopada. 
Wówczas róWnież upły
wa czas przeznaczony na 
usunięcie plakatów, ha
seł i oglo zeniowych 
urządzeń wyborczych. 

Polkowice 

Jeżeli poszcze
gólne komitety . 
nie zrobią tego 
w wyznaczonym 
terminie, w przy
padku drugiej 
tury upływa on 
10 grudnia, to 
dokonają tego 
jednostki gmin

ne na koszt komitetu wy
borczego. Termin kła
dania rozliczeń finanso
wych upływa 27 paź

dziernika 2003 reku. De 
27 lutego natomiast inne 
komitety oraz uprawnier 
ne do tego organizacje 
społeczne składają za-
trzeżenia do sprawoz
dań finansowych. PKW 
lub komisarz wyborczy 
badają sprawozdania 
przedłożone przez peł
nomocników finanso
wych posiczególnych ker 
mitetów oraz decydują 
o ich przyjęciu bądź od
rzuceniu do dnia 
27 kwietnia 2003 roku. 
Pierwszą se ję nowo 

wybranej rady gminy 
zwołuje przewodni
czący rady poprzed
niej kadencji w ciągu 
siedmiu dni po ogło-
zeniu zbiorczych wy

ników do rad na ob-
zarze całego kraju. 

Nowo wybrani prezy
denci, burmistrzowie 
i wójtowie rozpoczy
nają pełnić swoje 
funkcje w dniu rozpo
częcia kadencji rady. 

W przypadku powia
tu, nowo ukon tytu
owana rada ma ześć 
mie ięcy na wylonie
nie ze swego grona no
wego zarządu, nato
miast jej pierw za e
sja zo taje zwołana 
przez przewodniczące
go rady ze zlej kaden
cji w terminie 7 dni od 
ogłoszenia zbiorczych 
wyników wyborów na 
terenia całego kraju. 
analogicznie jak 
w przypadku rad gminy. 
Konrad Kaptur 



Wybory 2002, kupon 

Skład Rady Miejskiej 
Polkowic: 

1. Stanisława Bocian 
Porozumienie dla Mie -zkańców Polkowic 

2. Ireneusz Traczyk 
Porozumienie dla Mieszkańców Polkowic 

3. Krzysztof Kaczanowsld 
Porozumienie d/a Mieszka IlCów Polko wic 

4. Andrzej Tatuśko 
Porozumienie dla Mie zkańców Polkowic 

5. Stefan CIżmar 
Porozumienie dla Mieszkańców Po/kowic 

6. Kazimierz Horbas 
Porozumienie dla Mieszkańców Polko wic 

7. Waldemar Jedynak 
Porozumienie dla Mieszkańców Polkowic 

8. Mariusz Gnych 
Porozumienie dla Mieszkańc6w Polkowic 

9. Jolanta W,glerska 
Porozumienie dla Mieszkańców Po/kowic 

10. Franciszek Czarny 
Porozumienie dla Mieszkańców Polko .... ic 

11. Marek Stańczyszyn 
Porozumienie dla Mieszkańców Polkowic 

12. Wiesław Wabik 
Porozumienie dla Mit=szkańców PaJkowic 

13. Michał Jurczak 
Porozumienie dla Mie zkańców Po/kowic 

14. Jan Bytnlewskl 
Porozumienie dla Mieszkańc6w Po/kowic 

15. Jolanta Rublś - Kulczycka 
Blok Samorządowy 2002 

16. Zbigniew Rydzlńsld 
SLD- UP 

17. Jerzy OlczyJ\sld 
SLD- UP 

18. Halina Stanisławska 
Blok Samorządowy 2002 

19. Stanisław Dudzlak 
Blok Samorządowy ~002 

20. Beata Betka 
SLD- UP 

21. Andrzej Kulczycki 
Blok Samorządm~y 2002 

Bunnislrz - Emilian Stańczyszyn 

Skład Rady Powiatu 
Polk~wickiego: 

1. Marek Tramś 
Porozumienie dla Mie zkańców PoJkowic 
(Polkowice ) 

2. Włodzimierz Liberski 
Porozumienie d/a Mieszkańców Po/kowic 
(Polkowice ) 

3. Marianna DąbrOWSka 
Porozumienie dla Mie zkańców Polko wic 
(polkowice ) 

4. Janusz Isztwan 
Porozumienie dla Mieszkańców Polko wic 
(Po/kowice) 

5. Piotr Stańczyszyn 
Porozumienie dla Mie zkańców Polko wic 

(Polko wice) . 

6. Jerzy Molski 
SLD - UP (Po/kowice) 

7. Olallo Sidy Mohamed 
SLD - UP (Przemków) 

8. Andrzel Sadowski 
SLD - UP (Radwanice) 

9. Zbigniew Ciastoń 
SLD - UP (Chocianów) 

10. Andrzej Pili mon 
Blok Samorządowy 2002 (Polko wice) 

11. Michał Leńczuk 
B/ok Samorządowy 2002 (PoJkowice) 

. 
12. Małgorzata Kurcyk 
Blok Samorządowy 2002 (Gaworzyce) 

13. Andrzej Płolnicki 
Blok Samorządowy 2002 (Chocianów) 

14. Tadeusz Kowalski 
Porozumienie Powiatowe (Przemków) 

15. Jan Wolanin 
Porozumienie Powiatowe (Prze.nków) 

16. Kamil Ciupak 
Porozumienie Powiatowe (Gaworzyce) 

17. Piotr Korobczak 
Porozumienie Powiatowe (Radwanice) 

18. Jarosław Mołodyński 
Porozumienie Powiatowe (Chocianów) 

19. Roman Kowalski 
Samoobrona (Chocianów) 

www.polkowice.pl 

3 
Skład Rady Miasta i Gminy 

Przemków:. 

1. Małgorzata Olallo 
KoaJiC)jny Komitet Wyborczy LV-UP 

2. Stanisława WIQCkowska 
Chr7.dcijariskie Forum Społeczne 

3. Irena Orłowska 
Porozumienie dla Gminy i Miast;;1 Przemków 

4. Marek Cleślak 
Komitet WyhOTCZy Le -zka Frąckowi;Jka 

5. Zdzisława Janlslo 
Duża i Mała Hutu-Osiedle SpóJdzieJcze 

6. Stanisław Reku! 
pOJ"()zumiel1iL: dla Gminy i Miasta Przemków 

7. Ryszard Mydłowsld 
Chr7l..'.'kijańskie Forum SpoJec7.ue 

8. Jerzy Hublak 
M/oda Wie-

9. Marla Dalecka 
CJnzdcijańskie Forum Spolcone 

10. Aniela Klita 
ChI7.e.~cijań. kic Forum Spoleczne 

11. Stanisław Mazurek 
Porozumienie dla Gminy j Mja ta Przemków 

12. Andrzej WUczacld 
Porozumienie dla Gminy i Mia.,tćl Przcmkó~ 

13. Roman MIgula 
Chrzdcijaóskie Forum Spolccznc 

14. Juliusz Surdyk 
Porozumienie dla Gminy i Miastil Przemków 

15. Stefan Dudra 
Porozumienie dla Gminy i Miasta Przemków 

Burmistrz: Czesław Sawa 

r----------------------------. : Kupon konkursowy 
Typuję wynik meczu: 

CCC Aquapark Polkowice - BK Loko Trub'lov 

D 
• ~taw kny-~ obok zespołu. który 1Woirn zdaniem \'.ygrn 

Dotychczasowe wyniku i listy zawodników za dwa tygodnie 
imi~ .. ___ ._ ....... _ ........ _ .................. _ .. _ .. 

B · U~ nal.Wi~k(l .................. - .... - .. : ................. _ .... . 

F---v- ~_r:;:;. • ..:.-. Cl· atln.-.................... _ .......................... _ .......... _ ... .. 

I 
I .. _._ ............ _ ...... _ .. _ ......... _ ......... -..... -.. . 
I Wyr.vam 'łI'xJ.; na rrn:l\ a ral/llC 

I 
I 
I 
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Skład Rady Gminy Gaworzyce: 

Roman Urbaniak - KWW "Gmina Gaworzyce Naszym Domem" 
Radosław Hajduk - KWW"Gmina Gaworzyce Naszym Do-

mem" 
Dariusz Cieniuch - "Gmina Gaworzyce Na zym Domem cc 

Mirosław Błażejewski - "Gmina Gaworzyce Na zym Domem " 
Dariusz Podłak - "Gmina Gaworzyce Naszym Domem" 
Janina Burda - "Gmina Gaworzyce Naszym Domem" 
Zdzisław Kaczmarek - "Gmina Gaworzyce Na zym Domemu 
Stanisław Szałęga - KWW "Ludowcy" 
Danuta Pawliszyn - "Ludo.wcy" 
Krystyna Jakubowska - KWW SLD - UP 
Bronisław Kurek - SLD - UP 
Kazimierz Janusz - SLD - UP 
Edward Białek - SLD - UP 
oraz dwoje radnych niezależnych: 
Krystyna Jaremkiewicz 
Mieczysław Garnek 

Sldad Rady Miejskiej w ChacianowIe: 

1. J6zef Fujnicki - SW - UP 
2. K!zyaztof Kowalczyk - SLD - UP 
3. Tadeusz Duszeńko - Porozumienie 
4. Hemyk 0s0li:6ski - Porozumienie 
s. Edyta RoJska - Porozumienie 
6. KIzysztof 1.eszczyński - Porozumienie 
7. Zygmunt Siwiec - Porozumienie 
8. Maria Szydełko - Porozumienie 
9. Mikołaj Żurawski - Porozumienie 
10. Tomasz Kisielewicz; - Porozumienie 
11. Jacek Piotrowski - Szansa dla Chocianowa 2002 

Wybory 2002 

12. Czesław Cybulski - Szansa dla Ch ocia n owa 2002 
13. Janusz Zielony - Blok Samorządowy 2002 
14. Zdzisław Mazur - Blok Samorządowy 2002 
15. Cmsław Smyk - Niezależni 

andydaci na burmistrza w II turze wyborów samorządowych -
Zygmunt Badecki w przypadku wygranej nic może liczyć na poparcie Francisze S ibicki i Andrzej Czekajło. 

radnych Jacka Szwagrzyka "Gmna Gaworzyce Na. zym Dom em". Oheeny burmi trz, Franci zek Skibicki, je'li wygra drugą t u rę 
Trudno też uwierzyć, by poparli go radni SLD, którzy kampanię wy- amorządowy.ch będzie miał za obą więk za ' ć r adnych. 

borczą oparli na krytyce jego sposobu rządzenia. Nie może też liczyć na "ił> to repr zenłanci Porozumienia - ugrupowa nia, z k tó-
poparcie nawet jednego z radnych niezależnych. Pozo taje mu dwóch rtuje Skibicki. Wprawdzie to tylko jeden głos, ale za-
ra,!ny~h z KWW Ludowcy. AJIIM1ł._t.til, która może mieć kluczowe znaczenie w podejmo-
GdybywygrałJacekSzwagrzykmoźconli<ZyĆnapoparcicsiedmiuswoich rad- lII.il kI.[UMi~ll'Qł. Niełatwe zadanie będzie miał natomias t An-

Jllldtinajprawdopodobniej radnych nicmleżnych oraz na poparcie przynajmniej ~DlP.o~ jdłiby to on wygrałby wybory. Blok Samorządo-
caęAci władz powiatu. Prawdopodobne jest też poparcie radnych lewicowych. któ- .~.i)e.t wyborczy - ma jedynie dwóch reprezentan tów 
ay,jeśliwimzyć obietnicom wybon:zym, cele mają podobne. Jacek Szwagrzyk zre- r81VtdoIDO(IObniej Czekajło może liczyć również n a 
zypował zutwoIzenia stanowiska wicew6jta w zamian Z<. poparcie w wyborach, _ Up. Jednakże to je t zaledwie dwó ch do-
Irmsadn. to ~ że gminy po prostu na to nie stać. 
Sabin Upiec 

..... RIdJ 8mlny Ortboclee: 

1. AIma Mirska - Grębocice 2006 
2. Helena Jemioło - Grębocice 2006 
3. Jan Lam20wski - Grębocice 2006 
4. Tadeusz Reszczyński - Grębocice 2006 
S. Teódozja Kasprzak - Grębocice 2006 
6. Kazimiera Litwin - Grębocice 2006 
7. Zbigniew Paterka - Grębocice 2006 
8. Matcin R6ża6ski - SLD - UP 
9. Marian Wójcikowski - SLD - UP 
10. Urszula Cięgiotura - SLD - UP 
11. Mirosława Stępniak - Nasza Gmina Grębocice 
12. Marek Pakiet - Nasza Gmina Grębocice 
13. Robert 1.eszczyński - KWW Roberta Le :zczyńskiego 
14. Tadeusz Kuzara - KWW Mieszkańców Niezależnych 
tS. WteSława Korosiak - KWW Nadzieja 

KandYdaci na wójta w II turze wyborów amorządowych: Jan Bunkie
iez i Itoman Jabłoński. 
JeIltiwcJitemzostanie Jan Bunkiewicz to w nowo wybranej R adzie Gmi-

1W'~1zie mógł liczyć na poparcie siedmiu radnych, co znacznie ułatwi 

oIIiMł ....... zostanie Roman Jabłoński to w radzie będzie mia ł zaled-
.. ~~ zS~Up. 

:~~1IIII1e ,ic!sze:t:e pięciu radnych, niezwiązanych z komitetami kandy
Kogo poprą? 

_f'W1rocbło - SW - UP 
I'Glejliiit - SW - UP 

__ M ...... -SW-.UP 
IkBrard Młodzianowski - SLD - UP 

KirlIieIIPBki· - Nasza Gmina 
Via_la Wdowiat - Nasza Gmina 

7. Blźbieta I.oreth - Nasza Gmina 
,&.,M __ ler.Kałużka - Wspólna Sprawa 
~'_&"_ - Wspólna Sprawa 
~ Bryś - Wspólna Sprawa 

11. Michał Pastyrczyk - Wspólna Sprawa 
U. Marian Kobzda - Szansa 

• Andrzej ŻJdz,iak - Rada Solecka 
U __ OIfl·.,~..)J] ....... - Bez Balastu 

X,Jł6ska - Droga 

• 

.·~~róW spotka się Sabina Zawi ... dotychczasowy wójt z Ry
",,~:m.I]QPJ~1oiej kadencji Sytuacja żadnej z osób. k1óra zo- I 

IH~gjI'C_,- ... ...,-- Zawis w radzie ma pewne poparcie komi
IIIWNII'II1k:t startowała., ale to raptem trzy osoby. Sądząc po 

Wójtową poparlyby również Wanda Wdowiak: l Ewa 
'.1JdI1łc jako wójt może liczyć na cztery głosy - kiedy 

_ZlW"'~dUnkLji radnego, dając tym samym miejsce inne
pdItii. Być może poprzez też go Zofia Kalińska 



Nasze tematy 

Kalejdoskop 
ŚWIat 
W pogrzebie 26 ofiar, 

głównie dzieci z pielW
szej klasy szkoły w San 
Giuliano cli Pulgia, któ
re zginęły w czwartek 
pod gruzami szkoły 
podczas trzęsienia ziemi 
wzięło udział ponad 3,5 
tysięcy osób. 
Słowenia, Łotwa 

i Bułgaria mogą mieć 
kłopoty z wejściem do 
NATO. Według Depar
tamentu Obrony USA 
nie dotrzymują one ze
bowi<!ZC'ń wojskowych. 
O tateczną decyzję po
dejmie w praktyce Ge
orge W Bush 12listopa
da - dziesięć dni przed 
praskim szczytem. 

Polska 
Na drogach w piątek 

p l li. topada doszło do 
117 wypadków. w któ
rych zginęło 16 osóh, 
a 164 zostaly ranne. 

Okradziona przez 
.. ośmiorrucę'· spółka 
Butb«dzin wywalczyła 
w sądzie zabezpieczenie 
majątków członków 
gangu. Komornik zaj
muje konta szefów gan
gu we wszystkich ban
kach w Polsce. 

DokIyŚląsk 
W niedzielę w Klicz

kowie (gmina Osieczni
ca ) obchodzono dzień 
patrona myśliwych -
Sw. Huberta. Dziesięciu 
kucharzy z calego kraju 
przygotowywało potra-
wy z dziczyzny. Jl 

Sport 
Podczas konwencji 

bokserskiej orgamzaCJl 
WBO w Panama City, 
Dariusz Michalczew ki, 
mistrz świata wagi pół
ciężkiej ot:rzyma1 nagro
dę dla najbardziej utytu
ląwanego championa 
wszechczasów. 
Adrianna Jakubowska 

Nam okłldkl 

K'''rykarld 
CCC 'A4u8park " ukcji. Da 

ldj du Agni""Lka I'-.tIla 
fot .\ndI7J..j :tj6IkrJ\\'<Jd .. J3a,.kc," 

Powiat polkowicki 

Jest 
bezpiecznie 
Monika Szatkowska 

Prowadzone przez Powiatowy In
spektorat Weterynańi statystki 
potwierdzają, że na obszarze po
wiatu polkowickiego obecnie nie 
ma zagrożenia chorobami zakaf
nymi groźnymi dla zwierząt i cho
robami odzwierzęcymi niebez
piecznymi dla ludzi. 

skupu dziczyzny 
posiadających 

akceptację wete
rynaryjną na pro
wadzenie kupu 
zwierzątlONVOych 

na .rynki U rUi 
Europej kiej. 
Świadczy to 

o dobrym stanie higie
nicznym kupów. Po
nadto w powiecie 
funkcjonuje pięć uboj
ni zwierząt rzeźnych, 

dwie ma amie, zakład 
rozbiorowy i . półdziel
nia m1eczar 'ka. 

Powiatowy Inspektorat 
Weterynarii w PoIkowi
cach w ramach monito
ńngu iywno&:i pochodze
nia zwierzęcego kontro
lował mięso, drób oraz 
mleko. Wyniki pobranych 
prólxk były zgodne z oho-

~------------------------------~ 

wiązującymi normami. 
Wspólnie z Powiatową 
Stacją Sanitarno-Epide
miologiczną przeprowa
dzono kontrolę punktów 
spnedaży mięsa i wędlin 
na targowiskach miej
skich. - Stwierdziliśmy 

drobne uchybienia, które 
nak.azal.iśmy usunąć w try
bie natychmiastowym 
- mówi Ktzysztof Kierno
iycki, powiatCJ\.Vj' lekarz 
weterynarii. - Mandatami 
ukaraliśmy pięć osób od
powiedzialnych za stan hi
gieny w miejscach sprze
daży środków spożyw
czych Kontrole prowa
dzone są raz na kwaJtal 
zgodnie z zalożeniami 
programu "Bezpieczny 
powiat". 

Obecnie na terenie po
wiatu polkowickiego 
działa siedem punktów 

Knysztof Kiernoiycki 

- WSJX51nie z policją 
przeprowadziliśmy kon
trole środków transportu 
sJużących do przewozu 
zwierząt i .żym1aśd p<r 
chodzenia zwieaęcego. 
Większych uchybień nie 
stwierdzono- kontynuuje 
Kiemożycki. 

W ramach monitoringu 
w związku z zagr<YŻeniem 
BSE na bieżąco pobiera 
się pnie m&zgów krów 
(które ukończyły 30 mie
sięcy) do badania U by
dła padłego lub wykazują
cego zaburzenia ncrwowe 
badania wykonywane są 
niezależnie od wieku. 
- Do·tej POl)' w powiecie 
nie stwierdzono choroby 
szalonych krów. Mięso 

pochodzące od zwierząt z 
terenu powiatu jest bez
pieczne - zapewnia Kier
noiycki. 
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Zły "odbiór 

W sobotni wieczór siadamy w wygodnym fotelu przed 
telewizorem i zamierzamy obejrzeć długo oczekiwany 
film. Wpatrujemy się w SlkIany ekran i nagle zamiast 
pasjonującej sceny pościgu samochodowego widzimy 
napis: ..Awaria programu. Przepraszamy za usterki." 

Polkowice 

żej. Każdy mial jednak 
prawo do zmiany pa
kietu na ogólny, dali-
my wir;c naszym klien

tom możliwość wyboru 
wyja ' nia 

Thkie ytuacje zdarzają ię dosyć Krysztof-Tatuśko. 
często. Klienci telewizji kablowej Abonenci telewizji kablowej Vec
Vć.ctra skarżą się na przerwy w od- tra skarżą się również na bezpod-
biorze sygnału , ' nieżący, bądź ska- tawne wypięcia z sieci. 
czący obraz. W sobotę i niedzielę - Placę regularnie rachunki a 
przy ulicy Kmicica nie było w ogó- mimo to, któregoś dnia odlączono 
le ygnalu. mi telewizję. jak możn;I postępo-

- Jesteśmy tuż po modernizacji wać w ten .<:posób - skarży się 
sieci i takie usterki mogą się zda- chcący zachować anonimowość 
rzać - wyja ' nia Barbara Krysztof - czytelnik - Spóźni/cm się jeden 
Tatu ' ko, przed tawiciel Vectry w dzień z terminem pJatno 'ci, przy
Polkowicach. -Wcze ~niej Sfec chodz~ do domu, wlćłczć1m te1ewi
dzjalala z cZ9stotJiwościtj 450 zor i okazuje . ię, że zdążono mi 
MHz, dzi.~ natomiast je. t to R60 odJączyć telewizor - dodaje inny. 
MHz. CZt; to zdarza si~, że klienci Zdaniem pani Krysztof-Tatuśko, 
mają pozakladane rozgalęzienia tego rodzaju sytuacje nie mogły 
nie przez naszą firmę. Te rozga- micć miejsca - Od czasu kiedy 
lęźniki nie przepusz-.--____________ ~prowadzę 

czają sygnaJu o czę- VECTRA' d d przed ta-
<;totJiwo ' ci R60 MHz l Jest rugą po wicielstwo 
to również jest przy- względem ilości abonen- Vectry 
czyną usterek. Pro- t6w telewizją kablową w miaJo 
blemy przy ulicy Kmi- Polsce. Jej Idientami Jest miejsce 
cica powodowane 650 ty , 6b 85 kilka wy-
byly brakiem zasila- Slęcy OS W pięć, pod 
nia admini tracyjne- miastach całego kraju, Na koniec 
go - dodaje Barbara ~nku istnieje od 1 p la,t. miesiąca 
Krysztof-Tatu'ko. Firma systemaWczme Się paździer-

Klienci telewizji ka- rozwija przejmując koleJ'ne nika. Byfy 
błowej karżą się I kl' , k bl to osoby, 
również na wyższe O a ne SieCI a owe.. które zale-
opłaty, które nie idą Udział Vectry w rynku tele- galy z 
w parze z jakością od- wizji kablowych w Polsce opIatami 
bioru programów. szacuJ'e się na 8,8%. za co naj-

- Obiecywano, że mniej kil-
po modernizacji od- ka miesię-
biór będzie lepszy- mówi Tomasz cy - mówi przedstawicielka telewi
Mazurkiewicz, jeden z użytkowni- zji kablowej. Na pytanie, czy przed 
ków kablówki. - Tymczasem opla- wypięciem klienta z sieci nie jest 
ty ą coraz wyższe, a jakość świad- konieczne powiadomienie go na 
czonycb us/ug coraz niższa. piśmie o zaległej kwocie do wpłaty 

- Jak to się taJo, że wzro la ce- oraz terminie uregulowania zale
na abonamentu, skoro w pakiecie głości Barbara Krysztof Tatuśko 
ogólnym nie ma żadnych doda tko- wyjaśnia, że umowa świadczenia 
wych programów ą one w pakie- u ług telewizyjnych nie przewiduje 
cie rozszerzonym, za który trzeba takiej konieczności. -Jesteśmy zo
pJacić Jeszcze więcej? - zastanawia bligowani do wypięcia z sieci wów
się nasz czytelnik. - Polkowicka czas gdy klient nie reguluje plat
Telewizja Kablowa oferowala swo- no ~ ci terminowo, po miesiącu za- . 
im klientom pakiet rozszerzony w legania z opIatami możemy podjęć 
cenie 27, 50 zl. Ten pakiet jest też decyzję o wypięciu - dodaje. Infor
w ofercie Vectry, ale zostal on muje jednocześnie, że jest tylko 
wzbogacony o dodatkowe 11 pro- przedstawicielem telewizji kablo
gramów, więc wzrosJa również je- wej Vectra i jej rola ogranicza się 
go cena. Pakietu ogólnego w ofer- do realizacji polityki firmy. Zawie
cie telewizji kablowej Vectra nie ra więc umowy, zrywa je bądź za
bylo jest to nowość, dlatego ci wiesza, jest odpowiedzialna za 
abonenci PTVK, którzy korzy tali roznoszerue ulotek reklamowych 
z pakietu rozszerzonego pozostali oraz rachunków, nie leży nato
przy nim. a cena wzrosla z powo- miast w jej kompetencji kreowanie 
dów, o których w: pomnialam wy- polityki firmy. 
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Tesmwana wiedza 
Dzieci z klasy trzeciej 

Zespołu Szkolno-Przedsz
kolnego w Radwanicach 
po raz pierwszy pisały testy 
sprawdzające wiedzę· 

- Testy te nie &1 obo
nip:kowe, ale my postano
wiliśmy sprawdzić wiedzę 
uczniów klas trzecich - po
wiedziała Izabela Jokid. 
wicedyrektor Zespotu Sz
kolno-Przedszkolnego 
w Radwanicach. - To jest 
ich pierwszy sprawdzian 
wit:dzy. a w kolejnych Ja-

I tach b<;dą ich miaJy coraz 
, więcej· 

Test składał się z trzech 
części. Zawiera! zagadnie
nia z matematyki, języka 
pol kiego i pnyrody. 

- Sprawdziliśmy jaki pu
ziom wiedzy posiadają 
trzecioklasiści - powie
działa wicedyrektor. 
- Wyniki pokażą braki. 
które w CiąJ:,TU roku bę
dziemy uzupcJniać. 

Dla porównania wiedzy 
dricci będą pisały kolejny 

I 
test pod koniec roku Slko)
nego. 

- Po drugim teściezoba
czymy, czy udaJo się nam 
poprawić poziom wiedzy 
tych uCllliów- powiedzia
ła Izabela Jokiel. 
Również uczniowie 

z klasy czwartej pisały testy 
sprawdzające wiedzę po 
trzech latach nauki, czyli 
"diagnozę na wejściu". 

- Mimo że leslyw klasie 
trzeciej i czwartej są nie
obowiązkowe, to wieje 
szkól je przeprowadza 
- powiedziała wicedyrek
tor. - Dzięki nim nauczy
ciele są wnentowani jakie 
wiadomości i umiejętności 
posiadają dzieci. 
Adrianna Jakubowska 

SpcnJwa Duwie 
Wśród uczniów Ze

społu Szkolno-Przedsz
kolnego w Radwani
cach promowany jcst 
zdrowy tryb życia. 

- Promowanie zdrowe
go l1ybu życia to jeden 
z celów ~howawczych 
naszej szkoly - powiedzia
ła Izabela Jokie~ wicedy
rektor Zespołu Szkolno
Pnedszkolnego w Radwa
nicach. - Zdrowe odżywia
nie j ruch sprzyja zdrowiu 
i pod takim hasJem odbyło 
się spotkanie wrganizo
wane przez Halinę M1o
dzianowską, nauczyciel 
nauczaąia zintegrowane
go. Wzięli w niej udzial 
Zuzanna Kosidlo. pielę
gniarka ~zkolna, która 
opowiada/a dzieciom 
o zdrowym odżywianiu 
oraz Darek Slojke, zaJo
życiel Towarzystwa Re
kreacyjnego ., Wagant" 
promujacego jazdę na 
rowerze 
Adriann.1 Jalrubo\~ . ka 

Grębocice 

Ekstra się opłaca 
Izabela Pakiet 

Tylko do końca roku 2002 utrzymana będzie druga kla
sa jakości mleka, a po wejściu Polski do struktur unij
nych mleczarnie skupować będą wyłącznie mleko kla
sy ekstra. Ponadto tylko do tej ostathiej rolnicy otrzy
mują dopłaty. 

ZwiązJ..'1J Spóldzielni 
Mleczarskich i prote
stach mleczarzy do
p/a ty nastąpily od lip
ca, choć rząd plano-

Rolnicy, aby sprostać wymo
gom Unii Europejskiej muszą 
stale podnosić jako' ć produko
wanego mleka. Bieżący rok, 
zwany referencyjnym, jest bar
dzo i totny dla naszego prze
mysłu mleczarskiego, gdyż ilość 
wyprodukowanego przez Pol
skę mleka w okresie od kwiet
nia br. do końca marca 2003 
zdecyduje o limitach produk
cyjnych przyznanych nam przez 
Unię Europejską· 

- Od kwietnia prowadzona jest 
ewidencja produk
cji mleka w po
szczególnych go
spodar twach rol
nych - powiedział 
Jan Wala prezes 
Okręgowej Spół
dzielni Mleczar
skiej w Gręboci
each. - Na jej pod
stawie kwoty 
mleczne będą przy
znawane dla pro
ducentów mleka. 

.Ewidencje prowa
dzimy pod nadzo
rem Agencji Ryn
ku Rolnego. Kwo
towanie spowodu
je, że nie będzie 
wahań cen mleka 
na rynku~ ale za 
nadprodukcję rol- ] 
nik będzie musiaJ ~ 
zapJacić karę. i 
Ogólne wyniki :t: 

produkcji mleka bę
dą później przedstawione Komi
sji Europejskiej, która przyzna 
kwoty mleczne dla Polski. 

Jak powiedziaJ Jan Walas Pol
ska może mieć przyznany limit 
ilości produkowanego mleka od 
8 do 12 mld litrów rocznie. Unia 
gotowa jest jednak przyznać nam. 
ok. 8,8 mld litrów. Od naszych 
producentów zależeć będ?ie, ja
ki limit otrzymamy. Dlatego ten 
rok jest dla nas najważniejszy. 

Od lipca tego roku rolnicy ma
ją przyznawane doplaty do mle
ka wyprodukowanego w klasie 
ekstra. 

- Doplata do klasy ekstra mia
la wejść już od pie~ zego stycz
nia - tłumaczy Jan Wala . - Po 
wielu interwencjach Krajowego 

wa/ je na październik. 
Obieg dokumentów 

jest bardzo dJugi, dlatego dopla
ty będą odbywać się z miesięcz
nym opóźnieniem. 

Obecnie rolnicy otrzymują do
płatę do litra najwyższej klasy 
mleka w kwocie 7 groszy. Jednak 
czeka ich dalsze zaostrzenie wy
mogów jakościowych i już od 
stycznia 2003 roku spółdzielnie 
mleczar kie prze taną przyjmo
wać mleko klasy drugiej. Od mo
mentu wejścia Polski do Unii 

Europejskiej zlikwidowana zo
tanie klasa pierw za. 
- Ważną sprawą dla wszystkich 

producentów mleka jest ko
nieczność po iadania atestów 
weterynaryjnych na jego produk
cję - informuje prezes OSM 
Grębocice. - Od nowego roku 
rolnik, który nie ma atestu nie 
będzie mógJ sprzedać swojego 
mleka. - Szacuję, że od 30 do 40 
proc. producentów mleka b.ędzie 
musiaJo zrezygnować z dzialal
no ' ci, ponieważ przystosowanie 
maJych gospodarstw do 1ryIDO

gów unijnych będzie nieoplacal
ne. Tylko duże go podarstwa, 
wyspecjalizowane w produkcji 
mleka mają szansę przetnvać -
kończy prezes Jan Walas. 

Ważne Spl'8wy 

Polkowice 

Kłopoty na 
Legnickiej 
Agnieszka Soka/ska 

nStarzyk" - niegdyś sławny i lu
biany przez mieszkańców Polko
wic hotel, dziś - obskurny budy
nek przy ulicy Legnickiej 7. Miesz
kańcy skadą się na niezdyscypli
nowaną młodzież. która nie zacho
wuje czystości w bloku i zakłóca 
spokój mieszkańców. 

mieszkaniec 
Polkowic. 

- W Polko
wicach znaj
duje się jedy
nie oddzial 
Vectry i d/ate
go takie decy-

W zeszłym roku zo-
. stały wyremontowane 
łazienki i kuchnie w 
bloku przy ulicy Le
gnickiej 7, które dzi-
iaj wyglądają jak 

przed remon tern. 
Chodniki i jezdnia są 
podziu
rawione 
jak ser 
szwaj
carski. 
Nie 
ma po
rząd

nych 
par
kin
gów 
samo
chodowych, a na do
kładkę dwa miejsca 
parkingowe zajmule 
auto, które zostało 
przesunięte w po
przek przez pracow
ników tawiających 
tam słup oświetle

niowy. 
- Jest to chyba je

dyny blok w Polkowi
cach, 
w którym 
n i e m a 
podlączo

nej tele
wizji ka
blowej 
- mówi ł 
Toma z 1 

i 
Mazur- ~ 

zje jak pod
pięcie ka
blówki nie na
leżą do na -
wyjaśnia Bar
bara Krysz
tof-Tatuśko, 
przedstawi
ciel telewizji 
kablowej Vec
tra w Polko
wicach. - Te-

go rodzaju wnio ki 
rozpatruje zakJad ~ve 
Wroclawiu, który zaj
muje ię Biurami Ob
slugi Klienta na Dol
nym Śląsku - dodaje. 
Chociaż mieszkań

cy mają na swoim 

o iedlu śmietnik, kła-
. dą odpady na koryta
rzu. O wyglądzie 
i czysto' ci w bloku 
świadczy kultura oso
bi ta mieszkańców. 

Mimo wielu prote-
tów mieszkańców sy

tuacja się wcale nie 
zmienia. 

kiewicz, ~ '--___ --L ___ _ 



Edukacja 

Sędzie Danlec 
Marcin Daniec, 

najpopularniejszy 
pol ki satyryk wy tąpi 
w Polkowicach 16 li-

topada z nowym 
programem,. Występ 
rozpocznie się 
o godz. 16.30 w Auli 
Forum Zespołu 
Szkół. Bilety w cenie 
30 zł do nabycia 
w Biurze Usług Tury
stycznych "Aga tur" 
przy ul. Chopin a 
i Zespole Szkół. Szcze
gółowe informacje pod 
m telefonu 847-42-47 
lub 845-20-65. 
Munika Szatkowska 

Pozytywnie 
Choć w gminie 
Gaworzyce radni 
nowej kadencji nie 
zostali jeszcze oficjal
nie zaprzysiężem JUz 
widać pierwsze efek
ty ich pracy. 

Co roku przed dniem 
Wszystkich Świętych 
pojawia się ten sam 
problem - kto up
rzątnie śmietnik na 
cmentarzu 
w Gaworzycach. 
Radni z Gaworzyc 
z li ty KWW "Gmina 
Gaworzyce N a zym 
Domem" potrak
towali dosłownie 
sformułowanie "brać 
sprawy we wła ne 
ręce" i sami zajęli się 
śmietnikiem. 

Jest to chyba dobra 
wróżba na przyszło' ć 
dla mieszkańców 
gminy. Tym bardziej, 
że osoby działające 

w Stowarzyszeniu 
"Gmina Gaworzyce 
Na zym Domem" nie 
po raz pierwszy zaj
mują się działaniami 
na rzecz gmIny. 
W prze złości m. in. 
organizowali imprezy 
sportowe dla dzieci 
i młodzieży, fun
dowali nagrody dla 
najlepszych uczniów 
i sportowców, poma
gaJj \\ remoncie rem
izy i zatni sportowej 
,,, Gaworzycach. 

Sabina Lipiec 

Polkowice 

Na novo 
Monika Szatkowska 

W konkursie "Pomaluj życie na 
novo" biorą udział osoby chore na 
cukrzycę lub mające chorych 
w rodzinie. Koordynatorem kon
kursu na terenie powiatu jest Po
wiatowa Stacja Sanitarno - Epi
demiologicma w Polkowicach. 
Przypomnijmy, że konkurs jest or
ganizowany już od kilka lat. 

jewicz. Ponadto 
wyróżniono pra
ce autorstwa Ga
brieli Drop i We
roniki Strug. 
WSl:jSC'j nagro
dzeni są ucznia
miSPml w Pol
kowicach. Zwy-

'lematem tegorocznej 
edycji było codzienne ży
cie z cukrzycą. Prace 
można było składać 
w dwóch kategoriach: li
terackiej i plastycznej. Do 
konkursu włączyła się 
Szkoła Podstawowa m l 
w Polkowicach. W kate
gOrll literackiej pierwsze 
miejsce zajęła Katarzyna 
Habraszka, drugie - Ka
mila Radomska, a trzecie 
- Kamila F1isiewicz. Naj
lepsza okazała się praca 
plastyczna Angeliki 
Lech, drugie miejsce za
jęła Anna Rusinko, 
a trzecie Katarzyna Ma-

cięzcy otrzymali 
nagrody rzeczowe, a ich 
prace wezmą u~ałw 
eliminacjach krajowych, 
organizowanych przez 
spółkę Novo Nordisk 
Pharrna z Warslllwy. 

,,2drowie to skarb, to 
radość życia, 

Lecz na przeszkodzie 
staje cukrzyca. 

Choroba groźna, 
uciążliwa, 

Lecz z nią terapia jest 
możliwa" 

- tak brzmi fragment 
wiersza Kamili Plisie

wicz, która zajęla trzecie 
miejsce w konkursie ,,Po

maluj życie na novo". 

Polkowice 

Za uśmiech 
do księgi 
Monika Szatkowska 

.Uśmiech najkr6tszą, najprostszą 
jest drogą do szczęścial do ludz
kich serc. Świat się piękniejszy 
otworzy przed T ob, gdy tylko 
uśmiechniesz się" - tak brzmi mot
to akcji ustanowienia rekordu Gu
innessa. 

akcji byli opieku
nowie PCK i Sa
morządu Ucz
niowskiego oraz 
"ychowawcy 
klas IV - VI 
- mówi Barbara 

Uczniowie Szkoły pod-
tawowej nr 1 w Polkowi

cach postanowili trafić do 
Księgi Guinnessa. Ra
zem z innymi szkolami 
z kraju polkowicka jedyn
ka postanowiła ustano
wić rekord w kategorii: 
największa liczba uśmie
chających się osób. Akcję 
rozpoczęto 25 paździer
nika dokładnie o godz. 
12. Uczniowie przez sie
dem minut uśmiechali 

ię. W spotkaniu wzięło 
udział pon-ad 500 
uczniów. - lnkjatoraI11i 

• Bartoszek, wice
dyrektor SP nr l. 
Mateńały potwier-

dzające autentyczność 
zdarzenia, czyli zdjęcia, 
listę osób biorących 
udział w akcji oraz de
klaracje świadków 'wy-
lano do Krajowej Rady 
Młodzieżowej PCK 
w Warszawie. Zebrane 
z całej Polski dokumen
ty zostaną przesłane do 
Londynu, gdzie zgłosze
nie będzie rozpatrywa
ne. Być może polkowic
ka "jedynka" trafi do 
Księgi Guinnessa 
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Uwaga na 
Sabina Lipiec 

Choć od wojny minęło już 57 lat wciąż zdarzają się wy- przedmiotów, które mogą 
pad ki z niewypałami. być niewypałami, 

W zkole Pod tawowej im. Kornela 
Makuszyńskiego w Gaworzycach uczo
no dzieci, co robie; by nie stać się ofiarą 
niewypałów pozostałych po drugiej woj
nie światowej. Akcję profJ.1alctyczną 
przeprowadzali saperzy z Jednostki 
Woj kowej 3284 z Głogowa 
Duże zainteresowanie uczniów WLbu

dzi.la kamizelka sapera ważą
ca 25 kg. Dzieci mogły ją na
wet przymierzyć. 

Wojna dawno już się skoń
czyła a wciąż znajdowane są 
tare bomby. Czasem w dość 

dziwnych miejscach. jak np. na 
trychu.. W Polsce przeciętnie 

raz dziennie saperzy wyjeż
dżają usuwać niewybuchy. 

Dzieci mogły obejrzeć 
przęt do wykrywania 
niewypałów w ziemi. Jego . . . ~ 

zaSIęg Je t ograOlczony 
do 60 cm w głąb. 

Saperzy zaskoczeni byli 
faktem~ że dzieci mają dużą 
wiedzę na temat tego, jak ię zachować 

w przypadku znalezienia podejrzanych 

- Nie wolno tego ruszać 
i trzeba zawolać saperów

przeknykiwali ię uczniowie. 
Uczniom zademonstrowano też, jak 

mogą wyglądać ewentualne niewybu
chy. 

- Żaden z nauczycieli nic byfby w sta
llic tak fachowo poprowadzić tej akcji 
profilaktycznej, dlatego cieszę się, że sa
perzy tak chętnie przystali na wspólpra-

Dzieci JUZ wledzój ... 

cę ze szkołą - mówi Elżbieta Urbano
wicz - PIzysięŻI111, dyrektor szkoly. 

Polkowice 

Młodzi recenzenci 
Jolanta Ozdoba 

Dobra recenzja potrafi zachęcić do obejnenia filmu fil
mu, crt pneczytania książki. Jak jednak ją napisać, 
aby przyniosła pożądane efekty. 

Zwierząt - powiedzia
ła Małgorzata Dobro
wol ka, kierownik Filii 

Jedna z nagrodzonych 

Nie jest to proste zadanie, 
zczególnie dla najmlodszych, 

a to właśnie oni wzięli udział w 
konkur je na najlepszą recenzję 
książki o zwierzętach. 

- Konkurs ten zainicjowany zo
stal z okazji Światowego Dnia 

.. 

Dziecięco - Młodzie

żowej Miejsko - Gminnej Biblio
teki Publicznej w Polkowicach. 
- Adresowany by! on dla dzieci 
klas III - VI - dodała. 

Największym zainteresowaniem 
konkurs cieszył się wśród dzieci 
z SP Nr 3 w Polkowicach. Przy
znano sześć równorzędnych na
gród oraz w dowód uznania sześć 
wyróżnień. Na szczególne zasłu
żyła praca Rafała Swakonia z kla
sy 3 a. Oprócz ciekawej recenzji 
Rafał zilustrował książkę rysując 
jej bohaterów. - Rysunek robi/em 
sam, w recenzji pomogla mi trosz
kę mama - powiedział Rafał Swa-
koń . . 

Nagrody konkursowe otrzymali: 
Natalia Droń, Michał Henn, 
Agnieszka Hłuszij, Anna Kapu
ścicińska, Rafał Swakoń i Michał 
Panasewicz. 
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Jednym 
Tego

roczna 
,,Akcja 
znicz" 

• tIWała trzy 
dni. Po

rządku na terenie po
wiatu polkowickiego 
pilnowało ponad stu 
policjantów. 

Monika Szatkow
ska: 

- Jak. przebiegła ak.
cja w tym roku? 

Marek Rzę ista, za
stępca' komendanta 
KPP w Polkowicach: 

- Wyjątkowo spo
kojnie. W ciągu 
trzech dni do zlo tyl
ko do jednego tra
gicznego wypadku. 
W Klobuczynie, 2 li
stopada, rowerzysta 
wyjechał z drogi pod
porządkowanej na 
drogę nr 3 prosto pod 
kola poloneza caro. 
Rowerzysta zginąJ na 
miej cu. Kierowca a
mochodu byl tne.rny. 

Ponadto doszło do 
trzech . niegroźnych 

kolizji drogowych i 
zatrzymano dwóch 
nietrzeź~cb kie
rowców. 

Poza tym nie było żad
nych poważniejszych 

wypadków, Akcja prze
biega/a spltlwnie. 

Coł cit dIrIerv.IJje. riIpotoi. cieIzy. chcesz lit 
pocIziaIf~.l 
[b,QIdD .. 
od poniBdziaIbJ do ~ 10.00 -12.00 
flllZł8IeIoo:7496003 
niIn: 0609 504 825 
E-rnał ~ 
lIhs: tL R)IlIIk 19 

5,...101 f'ołowte 

słowem 
Przez 

ostatnie 
cztery lata 
Kamil 
Ciupał< 

nadzom
wałwsta

rostwic podział środków 

z Powiatowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepeł
Dosprawnych. Zastał wy
brany do Rady Powiatu na 
kolejną kadencję. 

Sabina Lipiec: 
- Jak wyglądają pana p)a
nyw~zPFRON? 

Kamil Ciupak, radny po
wiatu potkowickiego, czło
nek zarządu w poprzedniej 
kadencji rady: 

- Mam zamiar kontynu
OWc/ć swoją dotychczasowC} 
pracę. Obecnie najważ
m'ejszym zadaniem dla 
PFRON jest JikwJdacja ba
rier architektonicznycil 
IV powiecie. O tym. jak JXr 
ważne ograniczenia dla 
osób niepelnosprawnycl1 
stanowią schody i wysokie 
krawężniki nie m~ chy
b.1 rułogo przekonywać. 

W tym roku rząd nie 
przeznaczyf żadnych Tod
ków na likwidację barier 
architektonicznych. Trud· 
no mi powiedzieć. czy roś 
się zmieni po 1 stycznia 
Mam nadzieję, że 1711d 
weźmie pod uwagę faJ..1, że 
likwidacja barier architek
tonicznych jest naprawdę 
MlŻnym l'3daniem. 

• wyborach do Izb 
Rolniczych 

GazetaPoJłowicb, lygodnik Powiatu Polkoll ickiego, adres 59-100 Polkollice. 
Rynek 19 (pokój JO). rel!l.n. 7496003. m 9720 - 21. 
c-mail: gazcra@ug.polkowicc.pl 
Redaguje zespól: 
Daria Berezooka.~":A!i"'rakuIx 
Grzegorz Mam'lkUIIIm.;iJOfllliJ 

Marcin Komamicki. 
Polkowice 

- Moim 

nic się nie 
ZDJieni 
/Jędz' da
Jej k jak 
byJo. Poli
tikom za

rylko 
na tym, by 

dobrze wy
, ietJe kamer te/e

WIZYJU h. Po wyborach do
s tj~ to czego chcieli i prze
stają troszczyć się o szarych 
obywateli. 

Piotr Pazik 

Po-

morZIJ
do t nie 
przyniosą 

większych 

aD. M im zdaniem żad
a~ ol)' aie są w stanie 
n~ zmi nić. Politycy w 
trakcie kampanii mówią 
pięknie i dużo, a po wybo
rach wszystko wraca do 
ogólnej. zlej noml . 

Czesława Pociyba 
P 1k wice 

kowicach 
po zwycię
stw/eEmi
liana 
Stańczy

szyna zmieni się dużo. Co 
więcej, będą to zmiany na 
lep ze. Pan Stańczyszyn 

wielokrotnie polcazał. że 

omiej Weres 
Polk wice 

oje 

że nowo "1'
brany bunnistrz Emilian St:ań
Cly.iZ}'ll zrobil dużo d ~ eRa 
tego miasta, a skolO- ucJawalo 
mu się dotyt:baas t dW;zego 
mia/oby się teraz me uda Wi
dzę świedaną przyszli •• przed 
Po/k . 

' . 

Dziś opowiemy o sa
mochcxJowym wraku 
straszącym przy uj. Le
gnickiej i o polkowickich 
ulicach. 

- Jestem mieszkanką 
uJ. Legnickiej 7 i na 
wprost mojej klatki stoi 
stary nieuiyteczny sa
mochód. W/aściciel te
go pojazdu nie ma za
miaru nic z nim zrobić' 
Wydaje mi się, że takie 
auto powinno calkowi
de zniknąć z miejsca 
parkingowego. Już były 
prowadzone roZI11O"y z 
wlaścicielem pojazdu, 
ale niesń ty żadnych re
zultatów to nie przynio
slo. Mam nadzieję, że 

jednak przestawi on to 
auto, albo pozbędzie się 
go i zwoJJJi. miejsce par
kingowe dla innych. 
Myślę, że sprawąpowin

na zająć 'ię straż miej
ska. Uważam, że takie 
pojazdy powinny być 

usuwane z parkingów. 
Bardzo proszę żcby 

wladze zajęły się tym 
problemem Ja sama 
mam problem żeby 

gdziekolwiek zaparko
wać, a jak wiadomo sa
mochcxJów jest coraz 
więcej a miejsc roraz 
mniej. Zauważyłam tak
że, że na innych ulicach 
znajdują się podobne 
samochody, które 
utrudniają życie kierow
com Myślę, że jest to 
u1gro:ienie również dla 
dzieci, bawiąc się w nich 
mogą ulec jakiemuś "Y
padkowi (imi i nazwi
sko znane redakcji). 

- Mieszkam w Polko
wicach prawi od trzy
dzi l lat i tak czystego 
i zadbanego miasta nie 
widziaJem. Sluźby po
rządkmve, które są za
trudnione bardzo do
b.rze ~konują swoja 
prace. Uważam. że za
trudnienie tych osób w ' 

pclni ~o na ko1ZJŚĆ i 
jednej i drugiej strony. Z 
jednej stron miasto jest 
bowiem czyste, a z dru
giej ludzie mają pracę. a 
to w końcu jest teraz 
ni~k1e ważne -~ 
wi Zbigniew Seredziuk 

Wioletta Jastrzębska 

NIIIb: .. 
,~_Doou_~, 

rei. Raja GosneIl, W)i<. FrecKtie 
~ Ro.vanAlkillm, te.rJm. 
ny~ 7,8,101&qBia,grlz 
16:00, 9 ~gOOl: 15:00. 
,~DI.rl.i7.if' -Ixmx,reż.~ 
Beck, W)i<. 100y SbaIłvJb, Ero
betb Davidtz. tenninyprojekcji. 
7 ,8,10~go:tz.l8.{X),a>:OO, 
9~gOOz.17:OO. 
,,Bad 0:m{mJy" - kanedia,rei 
Joel Sdrurnacher, "Yk Anthcny 
Hopkios, Chris Red. terminy 
~ 14,15,17lSqn:1a,gOOz. 
18:00, 161&qBia, gOOz.17:OO. 
l\:DtI bjaHc 

14:1) ~ kok> fernJ:Xi uw
cicMejdla~ 
16:30 Zajęcia infonnat)ane dla 
dzjerii mb:tzriy 
1700 "ili z ~u zajęcia (i'r 
stpoo - tedmkzne dla dzieci i 
mkx.tziiy 
17:OO:I'nmMlianxrl.::laIS<a - za. 
ilriadla~i~ 
18.00 Nauka taOOI Break I:larre 
(Kim). 
WDek. 
16.00 Dz:Iecięcy 7fąJÓl ~ i 
ru:bu ,,Rmta7ja" 
17:OO .. ~'1'~· zajęcia 
pIa<it}c2re 
17:00 Sekqa SZlrlIow.l dla dzieci, 
młOOzieżyi~ 
19.00AerOOkdla~ ieb
~-~I 
alOO1\crcbik dla młOOzieżyi cb
~-gIU!XlII 
&xJa 
15:00 ,Jesienne róże" próba ze-

~~ 
16:30 "Cd zni:zI:go" zajęcia pIa
stp:oo - tedmb:ne dla dzieci i 
mkxtzieiy 
17:OOPr.mwnia~ 
18:00 Kws taOOl ta.v.uzyskiego 
d1a~i~ 
l&OOKłub~amatom-za. 

iIria~ 
~ 

16.00~~~i 
nrlru .,Rm\a'zja" 
17ffi,,~~'zajęcia 
pIa<;1)<7re 
17ffiSekqa ~ dla d2ieci 
mł<xłzieiyj~ 

19:00 AeIOOk d1amłc.<tlieżyi dr 
~~I 
:;nl0 Ae:n:b'k dla mł<xłzieiy i eb-
rasI}dl~n 

~ 
15:00 ,Jesienne rói.e" pn'hi 7b-

~~ 
L7:OOPmn.mia~ 

~ 
Anny Seniuk, rt ,,\Viocltnv'Je. 
atJ7.e Wielkim", 20 lSopada o 
gOOz. .l9:OO Aula Rxum, rena \j. 
lc6v 15 zł dla lIIłOOz.iciy 10 7ł, 'l1! 

\WgIędu na <>grarIizona łk.7.bę 
rnq::~ffimyo~ ~ 
l.CIWlIC3ę biletów, kontakt, tel 
84.S-{B-{B, w. 1.30. 
\Vieaorki taneczne 9J6,231tiur 
Jllda, gOOz. 19:00-Kloo, tili 10 
zł (od JXIIY)' 
ZaJ74d ~Chx)m 
oo~wftiko,\-1:a:IUrb- . 
muje,iedllia 18-11-D)2, ogrlz 
16. w OSP pu.y u.lK.y lJixJWej l 
cd'ędzje ~~ integr.ąj
~ W ttakrie ą:xxkaniao:brdzic 
się badanie rnziornu cukru \w 
kxwii~~p2fZ 
mgr Hmtę MiebIrek. 

~ 

Na stałe 

Cieplownio:e 993 
GaZowe 992 
Eoetgetyc2ne 991 
Wodoc:iąg(me 995 
Ra1l.lnko.ve 999 
]:wiria 997 
~ Miejska 986 
Straż Ibżama 998 

Apteki 
PoIkowice 
uJ. Kominka 5a 
teI. 749-98--70, 
ul. Moniuszki 3a 
teL 845-17-11, 
ul. Skałników 4 
teL 845-23-91, 
uJ. Kominka 7 
tel. 746-D8-42, 
ul. Browarna 14 
tel 847-46-17 
ul. 3- go Maja 161:> 
tel. 724-95--80 
Grębocice 
ul Głogowska 3 
tel. 831-54-71 
0l0cian6w 
uJ. Wesoła 12 
tel. 818--55-36 
ul żeromskiego 2 
tel 818--55-54 
PJzemk6w 
Pl Wolności 12. 
leI. 831-93-25 
ul Długa 3, 
tel. 831-97-13 
Radwanice 
uJ. Przemysłowa 7. 
tel 831-13--06, 
Gawoayce 
ul Dworcowa 200 a 
tel 831-61-89 

Grupa AA 
Spotkania zamknięte: 
czwartki, pora zimowa godz. 
18, pora letnia godz. 19. 
Spotkania otwarte w ostat
nie czwartki miesiąca. 
Piwm:a OPSw ~ ul. 
U[.xJw.ll 

Grupa AA dla kobiet 
Mityngi zamknięte - wtorek 
godz. 19. 
Mityngi otwarte - ost wto
rekm-<:a 

Dyby .. 
~ 
5.li-Ul! ul. 3-go Maja 16 b 
1211-18.11 ul. Kominka 5 
PmniaJw 
u1.~ 
teł. 831-97-13, 
rl>. 9.00-15.00. 
roz. 9.ro-um. 
Jiwmm. 
tel. 831-93-25 
!U1. 8.CO-15.ffi 

PoIkowice 
lW41-OO 

lecznice dla 
zwle~ 
Polkowice 724-94-52 
845-O6-66.845-13-7~ 
Gaworzyce 31-62-24 
Radwanice 831-16-00 

31-19-16 
Chocian6w 818--52-15 

Inlomacle . 
telefoniczna 
miejscowa 913 
zamiej. cowa ' 912 
biuro napraw 924 
zegarynka 926 
budzenie 917 
tel. zaufania 98R 
policyjny telefon zaufa-
nia 846--33-06 



Świpto Niepodległości 

Kronika kryminalna 
- Do groźnego w 

skutkach wypadku 
doszło w Polkowi
cach DolIiych. 40-1et
nia kobieta kierująca 
samochodem osobo
wym marki daewoo 
matiz z nieustalony'ch 
przyczyn na pro tym 
odcinku drogi zjecha
ła na przeciwległy pas 
ruchu i uderzyła w ja
dący samochód da
ewoo espero. 

- W wypadku po
szkodowana zo tała 
kobiela,. kierująca da
ewoo ma tiz i pięć 

osób jadących da
ewoo espero. Ran
nych przewieziono do 
szpitala w Lubinie. 
Kierowcy obu samo
chodów byli trzeźwi. 

Dzielnicowy po
lkowickiej policji za
trzymał przy ul. Woj
ska Polskiego w Pol
kowicach dwóch nie
letnich (12- i 13-let
niego) mieszkańców 

Polkowic. Chłopcy 

pobili swojego rówie
'nika l3-letniego 
mieszkańca Polko
wic. Sprawę prowadzi 
polkowicka policja. 

. W Przemkowie 
policjanci z wydzialu 
ruchu drogowego za
trzymali 35-letniego 
mie zkańca Przem
kowa, który prowa
dził amochód po pi
janemu. 

• 14-letnia miesz
kanka Przemkowa 
pobiła swoją rówie
śniczkę. Po zkodowa
na doznała krwa'\'Ych 
iniaków na twarzy. 

W Przemkowie 
nieznany sprawca 
włamał się do komór
ki kąd skradł moto
rower marki ogar. 
Sprawę prowadzi po
licja. 
Monika Szatkaw. ka 

Policyjny 
telefon 

zaufania: 
846-33-06 

• ... ro ....... ·--CZ-' ... '1C8 
Monika Szatkowska 

W tym roku obchodzimy 84 rocznicę odzyskania nie
podległości przez Polskę. Wolność odzyskaliśmy w 
1918 roku po 123 latach zaborów. Przez ten czas Poi
ska znajdowała się pod zaborami Rosji, Austrii i Prus. 

władze u tanowiły 
'więto niepodległo'ci 

na dzień 22 lipca 
- w rocznicę ogłosze
nia Manifestu Pol-

Mimo że Polska była w niewo
li ponad to lat duch walki w na
rodzie nigdy nie zaginął. Otuchy 
dodawał "Mazurek Dąbrowskie
go", uznany przez s~jm za hymn 
narodowy osiem la t po odzy
skaniu przez Polskę niepod
le~łości, w 1926 roku. 
Swięto narodowe 11 listopada 

wprowadziła ustawa sejmowa 
z 1937 roku. Oficjalnie dzień 

ten był 'więtem państwowym do 
wybuch II Wojny Światowej. 
W 1945 roku komunistyczne 

skiego Komitetu Wyzwolenia 
Narodowego. 
Dzień ten pozo tawał 'więtem 

pań twowym do 1989 roku, kie
dy to zo tata przywrócono 
niepodległościowe 'więto na 
11 listopada. 

W Pol ce Święto Niepodległo
ści obchodzone je t uroczyście 
w całym kraju. Organizuje się 
apele, akademie i defilady woj-
kowe. Je t to cza na r~flek je i 
złożenia hołdu tym, dzięki któ
rym żyjemy w wolnym pań ,twie. 

Polkowice 

Inne spojrzenie 
Konrad Kaptur 

Na lekcjach historii nauczyciele przedstawiają 
uczniom podstawowe fakty dotyczące' losów narodu 
polskiego. Nauka polega na wkuwaniu nazwisk waż
nych postaci oraz zapamiętywaniu dat kolejnych wy
darzeń. Nie przynosi ona pożądanych efektów, bo 
uczniowie po zaliczeniu kolejnej klasówki zapominają 
o tym, czego się nauczyli. Historii można nauczać ina
czej, opowiadając o ciekawostkach z życia bohate
rów, czy też zwyczajach ludności. Niestety ogranicze
nia czasowe oraz wymogi ministerialne nie pozwalają 
na to. Okazją ku temu są wykłady oraz spotkania z cie
kawymi ludźmi, dla których historia jest pasją. 

Można je było oglądać w 
polkowickim kinie w 
dniach od 
6 do 8 listopada 2002 ro
ku. Przy okazji swojej wi
zyty Wiesław Hemp rek 
wygłosił wykład na temat 
,.Regularny ŻOłnierz Pol
ski w walce o niepodle
głość". Dzięki temu zgro
madzeni w ali kinowej 
polkowiczanie mieli nie
powtarzalną okazję spoj

\"I"~la\\ Hemperek prcznłui~ prace ojca 

Z okazji Święta Niepodległości do 
Polkowic przyjecha1 Wiesław Hempe
rek, syn znanego malarza Bogusława 
Hemperka. Przywiózł ze sobą dzie
więć prac wykonanych przez ojca. 

rzeć na historię Polski 
z zupełnie innej perspektywy. Dowie
dzieliśmy się na przykład, że Konsty
tucja 3-go Maja wprowadzała zapis 
mówiący o tym, że z1achcic zabijając 
chłopa ponosił taką amą karę jak 
wówczas, gdy zabił brata szlacheckie
go. Dotychczas zmu 'zony był zapła
'cić 43 grosze 
85 halerzy, co stanowiło równowar
to 'ć ceny pary baralIÓw. Ponadto 
Wiesław Hemperek mówił, że polity
ka Sasów polegała na rozpijaniu na
rodu polskiego, dzięki czemu 
w roku 1794 większość, złachty była 
niezdolna do s ta" icnia czoła woj
:kom zaborczym. Wykładowca 

przed tawił nam nictypowy posób 
interpretowania wydarzeń historycz
nych. przemawiał w tle obrazów ojca 
przedstawiających pejzaże miej 'c, 

w których toczyły się omawiane przez 
niego wydarzenia. Dzitrki temu jego 
słowa nabierały większej wyrazisto
ści, mogliśmy wczuć ię w klimat 
tamtych czasów. 
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Świętujemy 
Dziennikarze Gazety Polkowickiej 

Co roku Polacy świętują rocznicę odzy
skania niepodległości. Sprawdziliśmy 
gdzie na terenie gmin w powiecie polko
wiekim organizowane są z tej okazji uro
czystości. 

wo~ch, gimna1Jów 
iqJCn~~ 
w.mc ch godz. 9 
w cbliu turnieju. 

Organizator SP 

RatwaW:e 
Z okazji vięta Niepodle

głości w gminie Radwanicc 
~dzic potkan.ie dla 
kombatantów, ybiraków 
i seniorów. Impreza od~ 
dzie się 11 listopada w świe
tlicy wiejskiej w Kłębanowi
cach i rozpocznie si« o godzi
nie 11 mszą świętą w koście
le w Radwanicach. Organi
zatorem tegorocznej imprc
Zf jest Stowruzyszcnie De
mokracji Lokalnej ,,Nasza 
Gmina". W progrnrnie prze
widziano \\)'Sterpy dzieci 
z Zespołu Szkolno -Przedsz
kolnego w RadwaniC<lch i 'li! 
Szkoły Pod<;tawowej z Bu
czyny oraz zespołów: ,,Ra
uwanickic Stokrotki" 
j "Swojacy". 

W szkołach odbędą się 

uroczyste apele upamiętnia
jące dzień lllistopacta. 

Gavmyas 
Co roku w Gaworzycach 

z okazji 'wiyta Nicpod1egło
ści organizowane są w n0-
mu Kultury ,,Jowisz" wie
czorki dla kombatantów. 

W tym roku taka wicczor
nicaodbądziesię 16 lub 17 li
stopada o godz. 15. W pro
gramie okolicznościowym 
\\)'Stąpią dzieci j młodzież 

z zespołów działających przy 
Domu Kultury oraz zespoły 
ludOWe. Dla kombatantów 
tradyc}jnie już zostanie przy
gotowany p<>CZA,."StUllek 

Na 22 listopada zaplano
wano fi Powiatowy Konkurs 
Recytatorski pod hasłem 
,,Kocham cię ojczyzno". Jest 
on przeznaczony dla 
uczniów gimnazjów z terenu 
powiatu polkowickiego. 
W przypadku zbyt małego 
zainteresowania organizator 
ko~u czyli Barbara Far
tusl)-'ru ka dyrcJ.,1or Domu 
Kultury Jowisz" rozważa 

d puszczenie do udziału 

w konkursie także młodszych 
uc:zcstnikÓ\'I. Szczegółowe 

informacje o konkursie moż
na uzyskać w Domu Kultury 
w Gaworzycach ul. Główna · 

lb lub pod nr tel. 8316100. 
W szkole podstawowej 

w Gaworzycach 11 listopada 
o godz. 10 odbędzie ~ię VI 
Ttuniej Szachowy Swięta 

Niepodległości. Zgłoszenia 
w kategoriach szkół podsta-

Gaworzyce oraz 
współorganizator ZGZM 
zaprasza do udziału w tur
nieju wszystkich mieszkań

ców byłego województwa le
gnickiego. 

Szczególowe informacje 
można uzyskać pod nr tel. 
8316345. 

lqIJocIat 

. W dniu Świyta Niepodle
głości odbędzie się uroczy
stość zorganizowana przez 
Grębocickie Centrum Kul
tury. Na obchody 11 listopa
da zaproszono członków 
Związku Kombcttantów RP 
i Byłych Wiyźniów Politycz
nych, członków Klubu Se
niora ,,ZIota jCl ień", Kolo 
Osób Niepcłnosprawnych 
działające w Grybocicach, 
wszystkie babcie w wieku co 
najmniej 60 lat i dziadków, 
którq ukończyli 70 lat oraz 
władze samorządowe, rad
nych kadencji poplZCdniej 
i nowo wybranych. Część ar
tystyczna będzie podzielona 
na dwie części g. monolog na 
temat odzyskania niepodle
głości przygotowany przez 
kolo recytatorskie działające 
przy Grębocickim Centrum 
Kultury oraz zaśpiewane 

zostaną piosenki z filmów 
m.in. ,,40-latek", "Samo 
Życie", "Klan". 

hnpreza rozpocznie się 

o godz. 16 w Grybociekim 
Centrum Kultury . 

PokJwIce 
ŚWięto NiepodległOO::i bę

dzie obchodzone również 

w polkCM'ickich szkołach. Nie 
lX(dą to jednak huczne ur0-

czystości. W Szkole Podsta
W<mej nr 2 dzień ten uświetni 
wieczór poetycki, natomiast 
w Szkole Podstawowej nr 1 
i nr 3 uczniowie będą mogli 
wysłuchać audygi na temat 
odzyskania przez Polskę, po
nad 120 lat temu, niepodle
głości. Ponadto w Szkole fuj

stawowej nr 1 wystawione w
staną w Izbic Patrona tema
\yCllle obrazy namalowane 
pr.t.e'L uczniów. W Gimna
zjum lU' 1 w Polkowicach od
będzie się twniej wiedzy 
o 9niu Niepodległości, Ił do
datkcJ,vo I.lCZIlia.vie będą mo
gli W)Słuchać okoIic:znościo
wego montażu słowno - mu
zycznego. 
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Rzeczyca Grębocice 

Po lekcjach Zdrowy uśmiech 
Od miesiąca w Szkole Podsta
wowej w Rzeczycy funkcjonu
je świetlica środowis
kowo-profilaktyczna. 

uczenie alter
natywnych 
form spędzania 
czasu wolnego, 

W szkołach na terenie gminy Grębocice od paździemi
ka rozpoczęto realizację programu profilaktycznego za
pobiegania próchnicy przeznaczonego dla dzieci i mło
dzieży. 

Koszt realizacji 
pierwszego etapu 
programu wynosi po
nad 12 tys. zł i zosta-
nie pokryty w całości 

z środków zabezpieczonych w 
Związku Gmin Zagłębia Mie
dziowego w Polkowicach. 

Na zajęcia prowa
dzone przez Edytę Za
jąc, pedagoga szkolne
go mogą uczę zczać 
uczniowie szkoły pod
stawowej i gimnazjum. 

świetlica czynna jest 
trzy razy w tygodniu tj. 
poniedziałek, wtorek 
i czwartek od 
godz.16.00 do 18.00. 
i pełni funkcję opie
kuńczo-wychowawczą 

z rozszerzoną profi
laktyką. - Ze świetlicy 
korzystają przede 
wszystkim te dzieci, 
którym rodzice nie 
mogą zapewnić opieki 
w czasie wolnym od 
zajęć szkolnych - po
informował Jan Bun
kiewicz, wójt gminy 
Grębocice. - Ko zt 
wyposażenia świetlicy, 
ok. 10 tys. zl zostal po
kryty ze środków na 
realizację Gminnego 
Programu Rozwiązy
wania Problemów Al
koholowych. Zakupili
śmy nowe dywaniki, 
krzesla, stoty j kompu
ter oraz materialy 
biu rowe do zajęć 
z dziećmi - dodaje 
wójt Bunkiewicz. 

Otwarciu . świetlicy 
przyświecało kilka ce
lów m.in. pomoc 
w prawidłowym rozwi
janiu osobowości, 

rozwijanie 
umiejętności pozwala
jących młodym lu
dziom zaspakajać swo
je potrzeby psychiczne 
bez udziału środków 
odurzających, wskazy-

wanie pozytywnych 
wzorców oraz rozwija
nie zaintere owań 
i uzdolnień wychowan
ków. 

Zapisy na zajęcia 

przyjmowane są w SP 
w Rzeczycy w dwóch 
formach tj. na prośbę 
dzieci za pi emną zgo
dą rodziców lub na 
prośbę pisemną rodzi
ców. 
Izabela Pakiet 

Zarząd Gminy Grębocice podjął 
decyzję o wprowadzeniu takiego 
programu w związku z trudną Y tu
acją stomatologów. 

Programem objęto 6-latki, 
uczniów szkoły podstawowej i gim
nazjum, łącznie 805 dzieci z terenu 
gminy Grębocice. 

- Pierw zy etap programu dotyczy 
przeprowadzenia instruktażu 
i przeglądu jamy ustnej oraz bada
nie wraz zalożeniem karty. który 
potrwa do 20 grudnia br. - wyja
śnia Jan Bunkiewicz, wójt gminy 
Grębocice. - Kolejnym etapem 
przewidzianym na przyszJy rok 
b~dzie leczenie uzębienia u ~ 
tych dzieci, które mają przy- ! 
najmniej jeden ubytek - dodaje ~ 
wójt Bunkiewicz. 

Izabela Pakiet 

Grębocice 

Gmina Grębocice uczestniczyła w ogólnopolskiej kam- sażonej pracowni kompu-
panii pod hasłem ,.Zachowaj trzeźwy umysr. terowej. 

Poziom prac był 
bardzo wysoki. Zwyciężyła gmi
na Sztum i Piwniczna Zdrój. Za 
udział w konkursie Stowarzysze
nie Profilaktyki Społecznej 

,SEDNO" oraz Stowarzyszenie 
Producentów i Dziennikarzy 

Do akcji pod patronatem Minister 
Edukacji Narodowej i Sportu przystąpi
lo 450 gmin z całej Polski W konkursie 
dla młodzieży organizowanym w ra
mach kampanii wzięło udział kilkana
ście tysięcy młodych ludzi. Uczniowie z 
gminy Grębocice przygotowali ulotki i 
rozwi ili plakaty w placówkach handlo
wych oraz w szkołach. Prócz tego uczest
niczyli w konkursie na najlepszy projekt 
zagospodarowania Multimedialnego 
Centrum Edukacji tj. doskonale wypo-

czy 

Radiowych przyznało władzom 
samorządowym Gminy Gręboci
ce, uczestniczącym w kampanii, 
certyfikat "Samorząd przyjazny 
organizacjom pozarządowym". 
Izabela Pakiet 

Polkowice 

lepiej zapobiegać niż leczyć - tego manego przysło
wia nie znają chyba władze polskiego rządu. Nowa po
prawka do ustawy o wychowaniu w trzeźwości "uci
na- pieniądze samorządom. 

Sl!jnie~73J:I~działań,któreImgfl~ 
luarlx:m-~IblataSatuła,~ckre
ali7ajigrnirnąp~o~w~iJE> 
ciMt2lałaniualkdrliznv.vi. - ~je&wii!i p:sarmny 
się je realiro.wć stq:nDM>. Clrfmy wmżJiwi5 dBęp 00 
pmktó.v ~ ~ WdlSZtaI}' cDa dzioci 
mkxłzriy i~st\\OCl.)Ćstrooę illten~~ 
&ny~~~dzi'ri,lllkxizciocazi.il 
nxtzi:ó.voo IÓłI1}dl działań.~ 00Ż}tia rez~ 
PIąrLeZ ~ rożrego rodzaju krt1la.móv za
rćMru~jaki~ Dot}dld2iałań{X)tI2eb
IX! będą na2E gJIlinre nxxiia na ~ na. któl}dl 
wspJłpracę 00rdr0 Ji:2ymy. NNawiamy się na JICiihktYkę, 
kKraroołe ~ogrcmreefek1yw~-chIała 
IXmta Satuła 

Z dniem 9 ~qroa br. wchodzi wżycie kolejna poprnw
ka do ustawyoW)d1owaniu w ~ i pu.eciwdziałani 
alkoholizmowi. Zmiana ta ma poprawić ~ytuację wielu 
p1.2Cdsiębio.rcó.v, jedn<x:zcśnie jednak zmniejszyć o ponad 
połowę wp1ywy do samorządów· Radykalne zmniejszenie 
środków na lokalne dzjałanja pro~ crznacza W')U)

funie się gminzwielu pro&ramćmpro~ pro.va
dron}dlwszkolach iw inn}dl ~ 
~teprogramyw~~wgJIliIre ~ ~ 
~~~pxm;~za
p1aw.v.ioorelenarokJJJ3.-ItmiIro~fi.D:W. .Jomta 0I.d:ńl 

Zdrowie 

Wzajemna pomoc 
Przy Grębocickim 

Centrum Kultury 
otwarto pomieszcze
nie dla o ób chcących 
utrzymać ab tynencję· 
Zajęcia z grupą sa

mow parcia prowadzi 
człowiek., który poko
nał uzależnienie od al
koholu i teraz chce po
móc innym wyr ć z na
łogu. Grupa zawiązała 
się oficjalnie w kwiet· 
niu br. Z 'rodków na 
zadania z zakresu 
Gminnego Programu 
Profilaktyki Rozwiązy
wania Problemów Al
koholowych zakupio
no wypo aienie biuro
we na łączną kwotę 

2620 zl, które przeka
zano na potrzeby gru
py amowsparcia we 
wrz śniu br. 

Informacje szczegó
lowe o godzinach po
tkań można uzyskać w 
Urzędzie Gminy Grę
bocice .pod nr tel. 
8315-501 wew. 41. 
Izabela Pakiet 

prześwłeUenl 

Urząd Gminy Grębocice 
wraz z Wojewódzką Przy
chodnią Gruźlicy i Chorób 
Płuc w Legnicy 
przeprowadził w ramach 
profilaktycznej opieki 
zdrowotnej w za.kre ie 
wykrywania gruźlicy, 
nowotworów pł1fc oraz 
ewentualnych zmian yl
wetki ~erca. badania 
rentgenow kie w miejs
cowości Grębocice. 

Prześwietlenia były 

prowadzone w dniach 
2 -31 października br. w 

autobu ie przy Q<rodku 
Zdrowia w Grębocicach. 
Przebadano około 
dziesięciu o ób dziennie. 
Koszt prze'wietlenia 
wyno ił 10 zł. Wyniki 
zo taną prze lane do 
Q' rodka ZdrOWIa w 
Grębocieach, które będzie 
można odebrać w reje -
tracji pod koniec 
bieżącego tygodnia. Wyni
ki badań w przypadku 
choroby zo),taną skonsul
towane z lekarzem rodzin
nym. 
Izabela Pakiet 



Reklama 

I 

Drodzy Polkowiczanie! 

Raz jeszcze pragnę podziękować. Wam za zaufanie, ja
kie okazaliście mi 27 października. Odbieram ten fakt, 
jako swój osobisty sukces. Praca dla Polkowic zawsze by
la dla mnie najważniejsza. Zdecydowane zwycięstwo w 
wyborach jest potwierdzeniem, że dotąd byJa to praca 
wykonywana dobrze. Obiecuję, że nadal będę tak kiero
wal gminą, by wciąż się rozwijala. 

Priorytetem pozostaje dla mnie tworzenie nowych 
miejsc pracy. Polkowiczanie, bez względu na wiek, nie 

mogą mieć klopotów ze znalezieniem zajęcia. Olbrzymią wagę wciąż będę przy
wiązywal do inwestycji, bo one są wyznacznikiem rozwoju. Aby realizować nasze 
ambitne zamierzenia, musimy jednak znajdować środki zewnętrzne. Wiem gdzie 
ich szukać i jak pozyskiwać. 

Przed nami integracja ze strukturami Unii Europejskiej. Jako marszalek woje
wództwa dolnośląskiego docenilem olbrzymią rolę kontaktów międzynarodowych. 
Dlatego pragnę, byśmy otworzyli się na Europę i świat. Łatwiej i szybciej odnaj
dziemy dzięki temu nasze miejsce w strukturach UE . 

. 
Uzyskane 27 października poparcie pozwala mi wierzyć, że te i wiele innych za-

dań, zrealizujemy wspólnie. Bardzo liczę na Państwa wspólpracę. 

Cieszę się także, że okazaliście Państwo zaufanie ludziom, z którymi na co dzień 
wspólpracuję. Dziękuję za nie w swoim i ich imieniu. Przedstawiony przez nas pro
gram będziemy więc mogli bez przeszkód zrealizować. Nowa Rada Miejska przyj
mie Strategię Zrównoważonego Rozwoju Gminy, za którym opowiedziala się zde
cydowana większość mieszkańców, którzy wzięli udziaJ w referendum. Dokument 
ten wskaże nam glówne kierunki rozwoju na najbliższe lata. 

Wierzę, że będą to lata dobre dla naszej gminy. 
Emilian Stańczyszyn 

Dziękuję wszy tkim o obom, które odda1y na mnie swój glos w wyborach samorządowych 27 paź
dziernika 2002. Okazanego przez Pań. twa zaufania nie zawiodę. Jak dotąd będę pracować na rze 
mieszkańców Gminy Polko wice, poświęcając tej pracy wszystkie swe umiejętności, wiedzę i cza . Je
stem przekonana, że dzięki zgodnej pracy radnych Rady Miej kiej oraz Zarządu Gminy Polko wice, 
na za maja ojczyzna wciąż będzie się rozwijać i nadaj świecić przyk1adem dla innych. Jestem dumna, 
że dane mi nadal będzie reprezentować mie zkańców gminy, którzy po raz kolejny wykazali się posta-
wą obywatel ką, jakiej mogą nam pozazdro ~ cić mieszkańcy wielu innych gmin. • 

Stanisława Bocian 

• 



Ireneusz TracZyk; 
przewodniczący olqgu nr 1 

- Czy Wyniki kach nie zawiCd1iVl1Y ich,'a to jest dla na.'i 
wyborów pana najważniejsze. To dowód na to, że ",,
zaskoczyły? brali pcM1ą i hezpicczn;j przy.;zJo,§ć, C2}'-

-Os()bi~ie bar- li progra111 Porozun'licnia dla Mieszkań
dzo mnie cieszą ców Polkowic. 
v.yniki "yborow. - Jak pan ocenia frekwenqę w tego-
Spodzic.."Wćtl.iśmy roczt1}dl wyborach? 

się, że wedJug obowiązującej ordynacji - W poró",11<1n;U do Jat ubieglych hyla 
wybon:zej uzyskamy okolo 13 manda- ona dużo niższa. Być me )że "pJyw na to, 
rów, a zdohyli.~my 14. Na.'iZe pIZewidy- że n'lieszkańcy mniej chytnic niż za~ 
wania potv.icrrlzilj' 'óię, ",iyc~; nic &1 poszli gło.SOWilĆ miala pogoda, któw te
dla Dw;e ZiL'jkoczcniem. go dnia by/a deszczowa. Jednakże biorąc 

• O czym świadczą wyniki tych wybo. pod uwagę frekwencjI( krajmV<1 to po-
rf:Nł? . wimu';my być zadowolcm: bo u nć/s jc..'il 

-Polkowic:z.wie poparli dzia!n..r'liCl. kló- ona dużo "yLszIl. Świadczy to przede 
[t realizowaliśmy przez kolejnych osiem ~tkim o naszej ,~viadomQb ,po
lat. Z1utaJi nam wtedy i !*]dząc po vryni- Iec-LDej. 

Marek Tramś, 
przewodniczący okroau powiat 

- Czy wyniki 
wybor6w Pana 
zaskoczyły? 

- RaC'L.ej nie. 
Oczekiwalem ta-
kiego v.yniku, 
biorąc jednak 

Ipod uwagę fakt, że w demokracji wszyst
ko się może zdarzyć, niczego nie mo
Igfem być pewien. Zaufanie, jakim obda
rzyli wyborr.y kandydatów PP i PdMP to 
szczególne wyróżnienie i powód do a')()

bistej satysfakcji, aJe zdaję sobie sprowę, 
że roMUeż wielka odpowiedzialność. 
Pragnę serdecznie podziękować lrybor
com za wszystkie oddane na naszych 
kandydatów Igfosy. Wyrażam nadzieję, 
że wola "YfxJrców będąca ~m ak
reptacji i zaufania spo/ecznego, będzie 
spIZjjać naszej wsp6lpracy na rzecz po
wiatu polkowickiego. 

- O czym świadczą te wyniki? 

Jan Bytnlewskl, 

- Taki wynik "yb01t:zy świadczy o tym, 
że nasze spolt:czeńst\ło jest dojlZclle po
lit) ·cznie. Mieszkańcy oddając glosy na 
Porozumienie Powiatowe i PdMP zde
cydowanie poparli dotychczasov.:J' ZTÓW

nowc!ŻOny rozwój gminyPolkowice ; po
wiatu. OZ/lacza to IÓMJież, że n&'ii kan
dydaci cie.2ą się zaufaniem wybolWW i 
to zaufanie prze/ożyJo się na nasz sukce~ 
"YfJorczy, 

- Jak: Pan ocenia frekwencję w wyb0-
rach? 

-Frekwencja w Powiecie Polkowickim 
wynios/a 54% ijest to wynik bardzo der 
bIJ', porównując c10 skali kraju Wokrę
gu "YboI'CZJW nr 4 (gm. GawOIzyre. 
Grębocice. Radwanice) frekwencja 
osiągnęla wynik nawet 64%. Świadc2y to 
o tym. że n'lieszkańcy naszego powiatu 
chcą n'licć "'PJyw na obraz naszej lokal
nej demokracji 

ldobywca _al:szeJ'" gm6w. (Iqgu Wyban:zym nr 4 

- Czy wyniki 
wyborów zasko
czyłyPana? 

- Niektóre de
cyzje nyborców 
byly dla mnie za
skoczeniem. ale 

wynikaJo lo raczej z uregulowań praw
nych. WyboI}' zostaly przeprowadzone 
wedlug znowelizowanej ordynacji, która 
y.prowadziJa metodę d'Hondta, w 
'ZWiązku z tym zdarzaly się sytuacje. w 
których kandydat ze sJabszcj li 'ty oazy
maj więcej gkA'iÓW aniżeli konkurent z 
mocnej listy, a mimo to nie wszedl do ra
dy. Uważam Męc, że wyniki "YfJorow w 
dużym stopniu zostaly zdeterminowane 
przez nową ordynację 

- O czym świadczą wyniki wyłxJrów? 
- Wyniki "Yńorów dowodz<b że nasza 

II 
loka/n;u;poJeczność jest poli
tyc-LIlie dojwa. Większość 
wybranych do lJOINCj rady 

osób to ludzie uczciwi. kompetentni i ~ 
lidni. Jest duża szansa na to. że będą do
brze wypeJniać swoją społeczną ·t;/IlŻhę· 
Wybo1J' pok;1ZaIy. że 13 Jat demokra
tycznej praktyki nauczyfo naszą spolecz
ność podejmowania odpowiedzialnych 
dfXYZii 

- Jak ocenia pan f:rekwenqę wybor
CZił? 

- Muszę powiedzieć, że frekwen
cja na terenie gminy Polkowice 
zaskoczy/a mnie. Spodziewa/cm 
się. że do urn pójdzie 40-45% 
tymczasem okazało siC;. że było to 
52 %. pomimo niesprzyjajacej po
gody. Na terenach wiejskich do ' 
urn po. zlo jeszcze wic;cej o 'ób. co 
'wiltdczy () dużej dojrzalości wiej
skiego elektoratu. Je. tem tym 
faktem zaskoczony. ale to tylko 
potwierdza moją wczdniejszą te
zę. o dojrzalo'ci mieszkańców 
gminy Polkowice. 

Wliiła. Wabl~ 
przewocInIcqcy ..... nr 4 

-Czy Wjnikiwybo
rów Pana zaskoczy
ły? 
-GJęlxiID~ 

ix! nliszk;uiy f'rikowr 
cbxniąd:~ 
00k0nania mdn)ch 

Pc1MP, które .'*1 "'}'11iki'nl TJa<ilLj wi1cietnii rxa
o/-~ J1I7ZZ kandjdatóN ~ 
"YJlik ~}00n:2y nr ~ dla mnie ~n, 
p.a'w.lŹ mici:i.~ w grnnic.a:h root:h jJlfW1C1l. 

TItXh; Iq~ niż~dkm. aiiągnąl 
pan Emi1ian S~ dxxiażz;lkh.1alem. ~ 
\~ w pi.:Jwszej turIJ;;! 

- O czym ~ te wyniki? 

Stefan ClDiiar, 

- Mieszkańcy Gminy Polkowice mają 
okre.~lone oczekiwania od swoich kan
dydatów i potwierdzili to, że obietnice 
złożone przez na. cztery czy oslt.'m lat 
temu zo taly spelnione. Są na tyle doj
rzali politycznie, że nie chcą nTdrnOWa • 

swojego g/mm. 
- Jak: Pan 0CX2lia f:rekwenqę w tqpocz

D}'dl wyboradt? 
- Przede wszystkim spocJziewalem ';ę 

większej frekwencji, bo w ubieglych ~y
boracLl, cztery lala temu. by/a ona () 
wiele wyż.~za. Zadowalaj;lce jednak 
jest. że w Polk(JwiL~lch i tak by/a ")ż~za 
niż średnio w kraju. 

__ l1IIIW1altUlj _...,. (Iqgu \VVIIIInZvm nr 2 

- Czy i.askocz)ły 
pana wyniki wyb0-
rów S8lllOt"l:ądo
W}dl? 

- Wyniki ""Yborow 
nie były dla mnie za
skoczeniem. spodzie

w-dlem się, że PdMP stanic się zwydlj.'Skim 
ugrupowaniem. Przecież kandydad PdMP 
to ludzie sprawdzeni, mają bogate doświad
czenia w kit.'Towaniu sprawdl11i gminy. "'}r
borc}' Powalili to docenit 

.Q czym świadczą wyniki wyborów? 

- ~I}' pokazaJy jak ważna jt...><;t pmca na 
rzecz wspólnoty lokalnej. Ludzie, klórzy do· 
stali się do nowej rady w pm:v.'aŻa.Jt:Jcej wiyk
szości aktywnie współtworzą obraz naszej 
malej ojczyzny od wie/u lat i to zaowocowa
lo dobrym v.ynikiem "Yf1on:z}7ll 

- Jak 0CX2lia pan frekwaJcję wyborczą? 
- W PolkowiC<łCh nie było z t)m tak źle 

uzyska1i~my 'f'tynik dużo lepszy aniżeli .{red
ma krajowa. Fakt ów napawa mnie dwną 
ponieważ świadczy o tym. że mamy dojrzalą 
spoleczność lokalną. 

Mariusz GnyclI, 
przewodniczący olqgu nr 3 

- Czy wyniki wybo
rówpana23Skoczyły1 

- Mam zasadę 
skromnych oc:zeJd
wań i wolę być mile 
zaskakiwany lepszy
mi rezultatami. W 

przypadA.lllry11ilru "Joonzego tak wlaśnie 
było. Lepiej być mile zaskoczonym niż nie
rm1e rozczarowanym. 

O czym świadczą wyniki wybor(:NIl 
- Wskazanie by/o jednoznaczne -

mieszkańcy oczekują dalszego rozwoju 

Anllrza) TitiiłD, 

gminy z wiodącym udzia/em PdMP, za 
co w imieniu moich przy}aciól oraz wla
snym serdecznie dziękuję· 

Jak pan 0CX2lia frekwaJcję w tegorocz
Il}dl wyborach? 

- Wysoka w . tosunku do krajowej 
frekwencja 'wiadczy o naszej dojrza
lości i postawie obywatel kiej oraz 
jest dowodem na to, że w demokra
tycznym spoJeczeństwie bez tronnym 
sędzią jest ogół. w tym przypadku 
mieszkańców Polko wic. 

radny, przewodniczący oqu nr 2 

- Czy wyniki wybo
rówpana23Skoczyły1 

- Po cichu liczylem 
na dobry wynik. Wie
rzyłem, że to co do tej 

• POIJI robiliśmy zyska
lo akceptację n'licszkańców. Wspólne roz
m0"J~ spotkania utwferdziJy nas w przeko
naniu że powinniśmy kontynuować ten kie- . 
'IUDek dzi:Jania. Nie zawiodłem się i to mnie 
najbardziej cie..~: 

-O czym świadczą wyniki wyboróW? 
- "')niki są dowodem na to. że n'lie.szkań-

JX)Z}1}W11i(; na'i orenili. Można więc 
uznać, że dzia/ania. jakie podt..jmujemy są 
wła.'iciwe. Mam.v na nie pozwolenie j kredyt 

zaufania od D1leszkańców. za co chdaJem 
serdecznie podziękowat Mam nadzieję. ż, 
nasza praca przyniesie oczekiwane efekt): 
Będziemy wspólnie pracować dla dobro te 
gminy. 

- Jat pan ocenia fretwt:Dlję w tegorocz
D}'dl-wy1xnch? 

- Frekwencja w gminie p.rzekr<xzyfa ' 
nią krajową, a pewnie byłaby jeszcze Męk 
sza, gd)by dopisala pogoda ~l fi, I 

kwencja wynika z lego, że nasi n'lieszkańc) 
.zawsze potraiiJi a;ądzać demokratyczni 
Wspólnie praoowaliśmy na rozwój tej gmi _ 
i dlatego tak wieje osób dobrze rozumie lo
kalną demokrację· "JooIJI są w.WtmJ mo
mentem, szczególnie dla mieszkańCÓ\v gmi
ny Polkowice. 

Reklam a płatna 



Składam serdeczne podzię
kowania w zy!)lkim wyborcom. 
którzy oddali gł<L na moją 
osobę. Szczególni\! dziękuję 

mieszkańcom wsi Kazimierzów. 1tzchcz, Guli
ce. Moskorzyn. Zapewniam, ż dołoż~ ''t' zel
kich stamń by godnie .wypełniać obowiązki rad
nego. 

- Wyniki wyborów nic zasko
czyły nmie, spodziewałem się 
właśnie takich rozstrzygnięć. 
Od wielu lal aktywnie uczest

nicz~ w rozwiązywaniu prohlemów lokalnych i 
na podstawie licznych spotkań z ludźmi przewi
dywałem. że to PdMP będzie tym ugrupowa
niem, które otrzyma największą Hczbę glo. ów. 
Osobiście jestem zaskoczony, że to właśnie mo
ją skromną osobę wyborcy obdarzyli zaufaniem 
i dzięki ich głosom będę mógł pełnić zaszczytną 
funkcję radnego. Kandydowałem z okręgu, w 
którym była duża konkurencja, tartowali tutaj 
ludzie znani ze swej działaIno ' ci na terenie gmi
ny. rozpoznawalni, tym bardziej ::ieszę się, że z 
tak zacnego grona wyborcy zdecydowali się wła
śnie na mnie. Cieszę się. że będę mógł przez 
najbliższe cztery lata pomagać mie zkańcom w 
rozwiązywaniu icb problemów. Pragnę podzię
kować w zystkim moim wyborcom za okazane 
zaufanie i zapewnić ich, że dołożę w zelkich sta
rań by nie zawieść ich oczekiwań. 

Pragnę erdecznie podzięko
wać Mieszkańcom Gminy i 
Miasta Przemków za poparcie 

mojej osoby w wyborach do Rady Powiatu. 
Zaufanie jakim zostałem obdarzony to szcze

gólne wyróżnienie i powód do osobi tej satys
I fakcji, ale przede wszystkim to wielka odpowie
dzialno'ć.Wyrażam nadzieję. że wola wybor
ców, będąca wyrazem akceptacji i zaufania spo-
1ecznego, będzie sprzyjać na zej szczerej i życz-
liwej wpólpracy na rzecz dobra wspólnego Po
wiatu Polkowickiego. 

Polkowickiego. 

- w zy ·tkim. którzy oddali 
na mnie swój glos 27. paździer
nika 2002 r w wyhorach 'amo
rządm.~ych . crdecznic dzit;kuję 

Sl:rdccznit! dziękllj~ wszyst
kim. którzy poparli moją kan
dydaturtr do Rady Powiatu 

Jest to nasz w. pólny ukces oparty na wza
jemnym zaufaniu - którego nic zawiodę. 

Michał Jurczak 
kładam serdeczne podzic;

kowania wszystkim wyhorcom, 
którzy oddali glos na moją 
o.obę. zczcgólnie dzi~kuję 

mieszkańcom wsi Kazimierzów, Trzcbez, Guzi
ce, Moskorzyn. Zapewniam, że dołoży wszel
kich starań by godnie wypełniać oom iązki rad
nego. 

- Chciałbym złożyć wyrazy 
wdzięczności w zystkim wy
borcom. którzy zdecydowali 

się obdarzyć mnie zaufaniem i oddać na moją 
osobę glo podczas wyborów samorządowych 
27 października 2002 r. Pragnę Państwa zapew
nić, że dołożę w zelkich starań, by nie zawieść 
Waszego zaufania i będę sumiennie i odpowie
dzialnie wykonywać swoją publiczną misję. 

KrzYsztof Kaczanowskl, 
Cie. zę , ię z poparcia, jakiego 
udzielili mi wyborcy. Wszys
tkim, którzy oddali na mnie 
głos erdecznie dziękuję. 

Zdaję 'obie sprawę. że czeka mnie dużo pra
cy. że rodzina będzie mnie rzadziej widywać. 
Pomimo tego wierzę. że przy dal zym w par
ciu Polkowiczan nasze miasto nadal będzie 
się prężnie rozwijać. To zreztą gwarantuje 
wiykszość radnych z PdMP w Radzie oraz 

. wybór Pana Emiliana Stańczy zyna na 
funkcję Burmi trza. 

Od kilku lal pracuję głównie na rzecz środo
wisk młodzieżowych oraz arty tycznych. Jako 
radny, w ramach programu wyborczego Porozu
mienia mam zamiar kontynuować m.in.: te pra-

Kamil Ciupak 
Pragnę gorąco podziękować 
MIl:szkancom Powiatu 
Polkowickicgo za oddanie 
głosu na moj<l o 'ob~ w wyho

rach do Rady Powiatu. To dzięki Wam o 'j'lg
n~!łem tak wysoki wynik. 

Zaufanie jakim mnie ohdarzyli:cic to nic tyl
ko wyróżnienie, ale również wielkó:l odpowie
dzialność. Mam nadzieje. że nic zawiodę pokła
danych w mojej o 'ohie nadziei i hlj!dę mógł li
czyć na Waszą akceptację i zaufanie w czasie 
pracy na rzecz Naszego Powiatu. 

Marek Tramś 
Pragn<;: serdecznie podzi~ko

wać Państwu za udział w wy
horach samorządowych i wy

branie mojej osoby na Radnego drugiej kaden
cji. 

Zaufanie jakim obdarzyli mnie wyborcy to 
szczególne wyróznicnie i powód do osobi. tej sa
tysfakcji, ale przede wszystkim to wielka odpo
wiedzialność. 

Wyrażam lladzicjt(, ze wola wyborców, będ<l
ca wyrazem akceptacji i zaufania społecznego, 
będzieprzyjać naszej szczerej i życzliwej 
w półpracy na rzecz dobra w półnego Powiatu 
Polkowickiego. 

Jolanta Węgierska 
- Podsumowując wybory a

mOTządowe muszę powiedzieć, 
że zaskoczyła mnie frekwencja. 

Spodziewałam się, że do urn pójdzie więcej łu
dzi, ale na pewno duży wpływ na niską frekwen
cję miala pogoda, która 27 października była 
~jątkowo nie przyjająca. Uważam, że metoda 
Ci' Hondta jest niesprawiedliwa, dzięki niej do 
rady weszły osoby, które otrzymały mniej gło
sów od moich kolegów. Uważam, że wybory 
większo' ciowe powinno się przeprowadzać w 
gminach do 50 tysiltcy mieszkańców, a nie tylko 
do 20 tysięcy, jak to jest zapisane w ordynacji 
wyborczej. W gminach takich jak Polkowice, 
gdzie wszyscy się znają powinniśmy głosować na 
konkretne osoby, a nie na listy partyjne. Poza 
tym cieszę się, że wyborcy już po raz trzeci zde
cydowali się oddać głos na moją osobę· Pragnę 
wszystkim tym, którzy na mnie glosowali ser
decznie podziękować i zapewnić, że postaram 
się spełnić ich oczekiwania . 

III 
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- Dlaczego pan kandyduje na burmistrza 
gminy Chocianów? 

- Urodzi/em się w Ch ocian o wie, tutaj 
mieszkam i będę mieszka l. Moje oczekiwa
nia są takie same jak mieszkańców Chocia
nowa i gminy. Z adalem sobie pytanie, dla
czego nic się nie zmienia na lepsze. 

- Czy to znaczy, że wcześniej nie było te
go pytania? 

- Oczywiście mia/em jednak świadomość, 
żeby zmieniać to trzeba coś umieć i mieć na 
to wplyw. Uzna/em, że posiadam odpo
wiednia wiedzę, doświadczenie samorządo
we, ale nie posiadam bezpośredniego wp/y
wu. Zatem podjąłem decyzję o kandydowa
niu na burmistrza gminy. 

- Rozumiem, że najbardziej ceni pan so
bie doświadczenie w samorządzie powiatu 
polkowickiego, czy może Pan coś więcej na 
ten temat powiedzieć? 

- Będąc Przewodniczącym Rady Powiatu 
Po/kowickiego współtworzyłem ten powiat 
od podstaw. Skala problem6w przy określo
nej puli pieniędzy powodowała, że trzeba 
by/o zabiegać o dodatkowe fundusze. Bar
dzo cenię sobie wsp6łpracę z gmina, Polko
wice oraz Urzędem Marszalkowskim we 
Wroclawiu. Ten etap w moim życiu bardzo 
wiele znaczy. Pozna/em wielu m,cbycb lu
dzi, zaangażowanych w rozw6j naszego re
gionu. Nauczyłem się podejmować trafne j 
racjonalne decyzje. Wiemjuż, jaki spos{Jb 
można zachęcić przedsiębiorców do ~
ności gospodarczej i tworzenia nowych 
miejsc pracy. To wJa§n1e robi, w PoJlcowi
cach. 

z 

kandy .... ,.~ 
na bunni ............ .. 

gminy Chocia 

- Jeśli mowa o przedsiębiorczości, jak za
mierza pan współpracować z CHOFUM? 

- Znam wielu pracowników największego 
pracodawcy w Ch ocianowie, również bar
dzo dobrą kadrę kierowniczą, związkowców 
z OPZZ i z NSZZ Solidarność. Do konale 
orientuję się w problemach zakladu. Pra
gnę d%żyć w. ze/kich starań, aby stale po
prawiala się kondycja finansowa 
CHOPUM. Powiem krótko! Musi nastać 
czas partner kich relacji. 

- Przedsiębiorczość raczej kojarzy się z 
pogonią za zyskiem, czy w zamierzeniach 
przyszłego burmistrza będzie miejsce na 
opiekę społeczną? 

- Jest to bardzo ważna część zadań samo-
1Ządu gminnego uważam, że w chwili obec
nej przeznacza się zbyt mało ośrodk6w na 
opiekę sppleczną. Mamy w mieście zbyt du
żo biedy. Zdaję sobie sprawę, że należy 
zwiększyć zakres pomocy społecznej, szcze
g6lnie dla dzieci i mlodzieży, bo przecież 
nie one ą temu winne, że rodzice często 
nie mają pracy. Do tega potrzebne SI piet
niądze, które WyZWIłla ~blOrr:II:i1M i 
dobre ~ ~ "'fIII 
gminy. 

nale warunki rozwoju. Jako burmistrz na 
pierwszym miejscu po tawie kwe tię budo
wy san gimnastycznej przy gimnazjum oraz 
remont i modemizację budynku zko/y 
podstawowej uwzględniającą dożywianie 

regeneracyjne dzieci. My, /lę, że potrzebą 
jest zapewnienie dzieciom i mlodzieży re
habilitacji zdrowotnej. Planuję przy ścis/ej 
~ :pó/pracy z samorządem powiatu poJko
wic kiego budowę krytej pJywalni. 

- Wiadomo, że miasto Chocianów jest 
sercem całej gminy, jak widzi pan jego roz
wój? 

- Po części już odpowiedziaJem na to py
tanie. mówiąc o relacjach partner. kich z 
CHOFUM, o opiece spoJecznej oraz o za
mierzeniach w oświacie. Nasze mia to w 
porównaniu z Polkowicami jest bardzo za
niedbane pod względem zasob6w infra
struktury na nowych osiedlach: brak 
osiedlowych, chodnik6w i zieleni. W szcze
g6lny sposób zajmę się terenami pod .nu;'P_·_ 
stycje oraz ochrona środowislca naJtur.!łlDt.~- , 
go. KOlJ8t:bveIJCja ~ dzilllm bfd21ie 
es, tak ~ OdlIifolił .,ejlł4l~ 

• Ząyt&ilt 

:: PJQIłe ...... ·, ... ~::.M·'~·'.~~ ••• n== 
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Pragnę wyrazić serdeczne podziękowanie 

mieszkańcom gminy Radwanice za poparcie 
mojej kandydatury na następną kadencję w wy
borach samorządowych. Gorąco P'aństwu dzię
k"Uję za każdy oddany na mnie głos. 

Czas, w którym przys;zło nam pracować był 
bardzo trudny Z,If6wno dla mnie, jak i moich 
współpracowników ze względu na istotne zmia
ny, jakie zachodziły w naszym kraju. Przeobraże
nia jakie zaszły w tynl czasie w naszej gminie są 
dobrze znane i widoczne. Myślę. że mieszkańcy 
najlepiej potrafią ocenić pozytywne efekty dzia
łalności samorządu w latach J 998 - 2002 oraz 
pI2Cmiany jakie nastąpiły w mentalności micsz
kańc(y..y i ich potrzeb społecznych. 

W pólne inicjatywy przyczyniły ię do ożywie
nia gminy, zbudowania lepszej jakości życia; 

wspólnej pracy. D-Lięki temu uzyska.liWly miano 
;polecz&ństwa pracowitego. z dobrymi po11lysla
mi. Jestem też dumna, że z pomocą radnych uda
ło nam ię osiągnąć tak dużo. 
Uważam, że mam prawo i odwagę prosić wy

borców O wybór na następną kadencję. bo nie 
zmarnowałam tych czterech lat Dziś sądzę, że je
stem mocniejsza, bo naucwna dośv. iadczeniem, 
zarówno rcldosnym jak i tym przylaym, potrafil( 
działać lepiej i skutec:zniej. 

Drodzy Mieszkańcyl 
Promowałam gminę. aby otworzyć nam drzwi 

do ważnych osób, instytucji. zakładćM', które n~ 
gą pomóc na~j społecmości. Są to między in
nymi parlamentarzyści: M Dyduch, J. Szmaj
d:ziński. J. Kalinowski, M Lewicki. J. Dobosz, B. 
Kowalska, R. Zbrzymy, R Marnslek, T Samo
barski. T Maćkała. W. Rak. 

Ogronme maczenic dla nas ma dobra ""'SpÓł
praca z Uu.ędem Marszałkowskim. Urzędem 
Wojewódzkim, Ministerstwem Edukacji Naro
dowej i Sportu, MUmternwem Rolnictwa, Mini
sterstwem Obrooy NanxkJw"Cj. OODN, Akade
mią Rolniczą wc Wrocławiu, ~ Wyższą 
S7kołą Zawodową w Legnicy. kancelarią Prezy-

denta RP, Ambasadą Francuską, Kuratorium 
Oświaty. Ostatnio w czasie wizytacji w szkol ach, 
bardzo wysoko ocenil pracę oświaty .Kl iądz Bi-
kup - Adam Dyczkowski, 'zachycając nas do 

kontynuacji naszych działań. 
Bardzo wysoko cenię sobie \\ ;p6łpracę 

z KGHM, dyrektorami kopalni Polkowice - ie
roszowice, a także innymi kopalniami. 

Dzięki tym wszystkim działaniom udało nam 
il( uzyskać 'rodki finansowe, które przeznaczo

no nie tylko na realizację ważnych zadań 
w oświacie zadania w o&wiacie, ale także na wap
nowanie gleb, kopanie rowC:N.', modernizację sta
cji uzdatniania wody, kolonie, dożywianie dzieci, 
zakup odzieży, ll.'!1ugi socjalne dla powodzian, 
wyposażenie itd. 

DrOdzy Pracownicy 
Oświaty i Rodzicel 

Reforma oświaty ;powodO\'1ala konieczność 
zmian w infrastrukturze oświatowej, stąd w'Zięła 
tę pilna potrzeba budowy szkoły. 
Mobilizowały nas r6wniC'l oczekiwania i na

dzieje naszych mieszkańców, ŻJ:! ich dzieci będą 
micć takie same warunki do nauki jak w 5ąl ied
nich gminach. 

Podejmując się tak ważnego zadania. jak bu
dowa SamonądO\'1ego Cennum Edukacji zrobi
łam wszystko, aby pozyskać dodatkowe środki fi
nansowe na rzecz gminy i OŚ\viaty. Pozyskałam 
ogromną kwotę (z różnych źródeł) ok. 3,(XXl(XX> 
zł. której nie musimy oddawać. W-nęty kredyt na 
budowę to lAIeawie 2JXX!.rol zł, u.~tawa o finan
sach zezwala gminom na zaciągnięcie kredytu do 
ro% budżetu. u nas stanowi to ok. 35%. 

Ogromny wkład ma także ·tarostwo pa.viatu 
polkowickiego, które w ciągu całej kadencji 
w~ierało inicjatywę utworzenia Samorządowl:
go Centnun Edukacji. Ot:rzymałi.~ róY.nici 
znaczną pomoc łinansa.Yą. 

Dzięki tej współpracy od lutego 2CXll roku 
w nowej szkole uczą się gimnazjaliści. a od wrze
śnia br. funkcjonuje liceum Ogólnokształcące. 
W ~ roku powstanie szkoła wieczorowa 
dla dorosłych oraz ośrodek k"Ursów szkolenio
wych. Mamy opracowany jedyny w PoL<;cc pro-

~~~~~ ,. ©~ 

gram oświaty wiej kicj, obejmującej mieszkań
ców naszej gminy i gmin ościennych. [)ziała cen
num j~kowe, aby w pnyszłości dać szansę na
szej młodzieży w Unu Europcj kiej. 

Dzięki powstaniu Samorządowego Centrum 
Edukacji przybyło miejsc pracy, a ~dą jeszcze 
nastcpne, gdy zacznie funkcjonować szkoła wie
czorowa i ośrodek kursów szkoleniowych. 

Drodzy Górnicyl 
tanowicie w naszej gminie bardzo ticzną gru

pę. 1b również przy Waszej pomocy i radnych 
obecnej kadencji, uznano nasze starania i piJcę 
na rziX2 otwarcia Izby Pamiyo J. \Vyżykowskie
go w ieroszowicach. W uroczyst® 45-lecia 
odkryda pielW>1.Cj miedzi w naszej rnic}'lCOWości 

ieTOSZO\vicc. UC7.c! tniczyly najwy1sz.c władze 
województwa doln~ląskiego, KGHM jak rów
nici: rodzina i współpracownicy J. Wy'l}'kowskie
go. tarałam siv tworLyĆ jak najlepszą almosfe
nr w-.półpracy z Kombiilalem. Mamy już na tym 
polu pie1'l'łSZe sukce.'i)', czego dowodem jest spo-

• tkanie z prezesem tanisławcm pcczikiem i pre
zesem Kubackim oraz pierwsze rozmowy doty
czące ~tworzenia miejsc pracy dla kobiet z na-.zej 
gminy. 

Obecnie prowadzone są także ro7Jnowy z Za
rządem KGHM dotyc:z.ące zwrotu nadpłaty po
datku z lat poprt.edniej kadencji. Wskutek braku 
prawa podatkowego w zakresie podzicrrmych 
wyrobisk gómi<zych, od roku 1996 roku tmieni
ty się wyroki Naczelnego Sądu Administracyjne
go w tej sprawie. 

Ostatni y.yrok nakazał y,~tkim gminom 
zwrot nadpłaconych kwot. Od 19% roku 'rodki 
te były pI7.e71laCZODC na potr'.a'by gminy t nie od
kładano ich. obecnie prowadzone są negocjacje. 

Drodzy Rolnicyl 
Razem w,pólpracowaliWy wiele lat, wc;re

śoicj na bazie Gminnej Spółdzielni. Wspólnie z 
Wami udowodniłam, że nie wszystko należy li
kwidcr.vać i nislczyć, 1Ylko ludzki rozsądek, upór 
i przywiązanie do ~ tawowych zasad spółdziel
cwści pozwolil nam Pf?Ctrwać i kontynuować 
rlYl\\ój naszej gminy z KGHM, w zakresie pro
dukcji biopaliwa 10 ogromna szansa dla naszc-

~ ~r!1ul)j e 

2n~jdljetiB W nim }nJfJmHH.::J~ o tym ~dtjs n~jt;mi~j l<uplć n~jJapt)2s pra;.~ 
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go regionu, która na pewno pozwoli pobudzić 
rozwój gospodarczy poprzez tworzenie rynku 
zbytu dla zwiększonej produkcji rlCpaku i zago
spodarowanie ugorów. 

Drodzy Pracownicy 
Służby Zdrowia! 

Obiekt Ośrodka Zdrowia wybudowany pl7.CZ 
mieszkańców, za;ta1 obecnie skomunalizowany i 
stal się własnością gminy. W latach 1998 - 2002 
był ~tematycmic remontowany re: rodków po
zyskanych i własnych. Zarząd poczynił starania. 
aby pozostać nadal w strukturach Polkowickiego 
Centrum Usług Zdrowotnych. Działania te prty
niosły ~kutck pozytywny I dzi~ki temu zakrl;. 
usług jest na przyJWClitym poziomie. Nowa ko
tłownia gazowa zostala oddana do użytku d0-
słownie w ostatnich dniach mijającej kadencji. 

Utrzymanie ośrodka zdrowia i w)'SOkiego po
ziomu jego usług jest dla mnie zachmiem priOlY
tetowym, gdyż zdrowie mieszkańców jest najcen-
niejsze. 

Droga Młodzieży 
w Was pokładamy nadzieję na lepszą przy

szłoŚĆ llaszej gminy, dlatego staramy sil( stworzyć 
Wam jak najlepsze wdl1lIlki do nauki i rozwoju. 

Kolejno remontowano i modernizowano 
~wicllice wiejskie, w amfiteatrre Vi parku kwitnie 
życie kulturalne, a w najbliższej przyszłości 1IObię 
wszystko abyście mogli korzystać z kafejki inter
netowej, zespolu hoisk, kortu tenisowego, siłow
ni W Centrum i różnych imprez sportowych i kul
turalnych. 

Pomysłów i chęci do pracy Wam nigdy nie bra
kuje, nieraz pol)'Waliścic mnie do współpracy 
swoim zapałem i entuzjazmem. Liczę na Wa'\ZC 
poparcie i daL'\lą pomoc. 
Podsumowując swoją wypowiedź, muszę 

twierdzić, że zaWSLe ) .. tarałam się działać tak, aby 
nasza gmina nie była zaściankieIR cry ciemnym I 

miejscem odosobmenia, które nic nadążą za 
szybko 2ll1ieniającą .ię rz.eczywistością· 

Wierzę głęboko, że maksyma .,Polak mądry 
po szkodzie" nigdy nic ~dzie dotyczyła miesz
kańców gminy Radwanicc. 

l "l1UltmllUlcunku: 
SJhina l.,";\ 

. , 
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Dziwny debiut 
Koszykarki CCC Aquapark Polkowice zadebiutowały 

przed tygodniem w europejskich pucharach. Niemal 
wszystko wokół tego meczu było dziwne: podróż, mia
sto, hala. Dziwny był też mecz. 

Po tw:ch mInutach gry luenl.!rwowany trcncr Vlasl1v zmienillali.lykę 

Po losowaniu rozgrywek Thgel i tam był przystanek 
wiadomo było tylko, że na- numer jeden. Kolejny był 
sza grupa jest wyjątkowo we Frankfurcie. Tamtejsze 
\\o)'l1lagająca. Znalazła się olbrzymie lotnisko oferuje 
w niej bowiem drużyna jednak dość atrakcji by 
z dalekiej Samary w Rosji. ,,zabić" czas. Wreszcie usa-
10 zespól wxiątkowo moc- dO\.Viliśmy się w airbllS 'ie, 
ny, a miasto leży kilka tysię-- który lecąc m.in. nad Dol
cy kilometrów od Polko- nym Śląskiem dowiózł nas 
wic. Naszej drużyni przyj- do Samary. Podróż zaczcrła 
cizie równicż grać z druży- ię po godzinie 10, a zakoń
nami z Czech i Węgier. Na czyta po 17, choć lecieliśmy 
inaugurację drużyna Woj- tylko cztery godziny. 
ciecha Spisackiego poje- Wszystko przez zmianę 
chała nad Wołgę do Sa- stref czasowych: gdy w Sa-
mary. marze jest godzina 17, 
DzIwna podóż w PoL<;ee - 14. - Mam na-

Rosyjski fencmen 

- U nas jest drogo, choć lu
dzie zarabiają jakieś 250 
dolarów miesięcznie - za
czął. - Miasto ma 1,5 mili0-
na mieszkańców, do lotni
ska jest 60 kilometrów. 
Kupci sobie ,,suchą zybę'~ 
to naprawdę świetny przy
smak. 
DztNne niasb 

Samara przez lata była 
mia tern zamkniętym. 

Produkowano tam nie 
tyLko samochody marki 
łada. Nad Wołgą znaj
dowało się także cen
trum przemy tu ko
smicznego. - Jak amery
kanie budowali fabrykę 
pepsi to codziennie do
wozili ich 200 kilome
trów do Samary, ale 
Lnie zkać u nas nie mogli 
- w pominal nasz ą iad 
z amototu. 

Po wylądowaniu nastąpi
ło bolesn zderzenie z ro
syjską rzeczywistością· Pod 
pilnym okiem funkcjona
riuszy służb granicmych 
p:rzewieziono nas do po
mieszczenia PIZJPOmina
jącego kino z C::ll&JW Gier-

ka, w którym po
nad półtorej go

- Ale mam klopot - mó
wił jeszae kilka tygodni 
przed wylotem do Samary 
Krzysztof Korsak, prezes 
CCC Aquaparku. - Jak 
tam dojechać? 
Okazało się. że warian

tówjest kilka, ale najtańszy, 

Na czym polega rosyjski fellOO1fJ1? Na 
tym, że Rosjlril aabia 1 (XX) ntiI, 2 
tys. nj)fi pr2I!piA 3 tys. nti oddcm na 
ksiąZBczkę a 4 tys. ntIIi ~ me. 

dziny oczekiwali
śmy na odprawę 
(czyli cnużej, niż 
w umie trwały 

wszystkie do
tychczasowe od-

, l a w dodatku najpewniejszy, 
był przelot Luft:hansą. 1Ylc 
że zanim drużyna udala się 
na wschód trzeba było do
jechać do Berlina, a Da-

tępnie, już samolotem do 
Frankfurtu nad Menem. 
- No cóż. polatamy sobie 
po Europie - skwitowcił 
,,zakręconą" trasę trener 
Wojciech Spisacki. Niepo
cIeszona była Anna Kę
dzior, która kiepiko znosi 
loty samolotem. 
Wyruszyliśmy kilka mi

nut po północy we wtorek, 
79 października. Dwoma 
busami szybko i sprawnie 

.... dojechali.~y do Berlina na 

dzieję, że dzze~y 
wre.'lZCie ię prze/amią 
- mówił w czasie lotu Woj
ciech Spisacki - Na razie 
gra zdecydowanie nam się 
nie ukIada Będzie bardzo 
ciężko. bo Monika Occier
ska jedzie tylko na \~t'iecz
kę. Ma kontuzję, a musimy 
~tawić 10 graczy. bo 
w pIZt."Ciwnym razie klubo
wi grozikara 1 (XXJ dolarów. 

Na rozmowach i odsy
pianiu zaIWclllej nocy po
dróż minęła szybko. Pe
wien siedzący po sąsiedzku 
Rosjanin opowiadał nam o 
Samarze, sącząc whisky. 

prawy). VvTeszcie 
udało nam 'ę "yjść z lotni
ska Przesiedliśmy się do 
szarozielonego autobusu 
i ruszyliśmy do Samary. Do 
mia ta dotarli ' my po 
zmroku. Przez okna widać 
było gin<!ce w mroku wieJ
kie bloki. Gdziemegdri 
pobły. ki\H\ły kolorowe 
neony rekJam. Autobus za
trzymal się przy budynku 
- jak się później okazało 
- bauk.'U .,Solidarność", 

nad którym znajdowała się 
"Gostienica": kilka hotelo
wych pokoi z łazienkami. 
Oprócz tego w Samarze in
nego hotelu chyba nie ma 

Zmiana czasu sprawiła, 
że nie udało nam się po
rządnie odpocząć po po
dróży. Wstaliśmy o 9.30 
miejscowego czasu, ale dla 
nas to wciąż była 6.30. Po 
śniadaniu trening. - Cie
kaw jestem CXj one kiedy
kolwiek trenowały przed 9 
- zastanawiał się Wojciech 
Spisacki. kiedy jechaliśmy 
do hali. Za oknem widać 
było bloki, szerokie drogi 
z pofaJdowanym i ,dziura
wym asfaltem oraz niewia
rygodnie brudne samocho
dy, ,,znak firmowy" ulic 
w Samarze. - Ach. ~u
dować tu jakąś myjnię, to 
byfby interes - wzdychał 
Thmasz Ruszkowski. ma-=t:rll 

Wreszcie dojechaliśmy 

do hali. Okazało się, że na 
co dzień grają w niej hok~ 
iści, ale ciYż to dla Rosjan 
przerobić lodowisko na bo
. ko koszykaIskie. Hala by
ła w opłakanym stanie. 
Później ga,1JOdarz.e mówili 
nam, że budują nowy 
obiekt, który ma być ponoć 
jednym z ładniejszych 
w Europi . Na razie na 
sztucznym łodzi położono 
wykładZiny, a na nich JYcu'
kiet - Kwrze, ale ciągnie 
od tego lodu - mówiła pod 
koniec treningu Anna 
M~ -Kończymy, 

bo one jeszcze śpią - zade
cydował po godzinie lek
Jcich zajęć Irener Spisacki. 

Wcześniej w rosyjskim 
obozie doszło do zamiesza
nia, bo trener AJeksandr 
Vlasov nie zostawił suchej 
nitki na naszej p:rz.ewod
niczce, która o pięt minut 
za wcz.cinie wprowadzila 
polski zespól do hali Pa
tem okazalo si~, że opieku
jąca się nami Tania do nie
dawna była kapitanem ze
spo)u, a przed meczem 
z CCC Aquaparkiem 'lA.)

stała oficjalnie pożegnan,l. 
przez klubovv'e władze ... 

Po treningu, a przed 
obiadem. był czas na król
ki pacer po Samarze. 
Miasto jest jednym wiel
kim hlokowiskiem. Głów
ne ulice tym odróżniają 
się od pozo tałych, że wi
szą nad nimi transparenty 
z reklamami produktów, 
usług i imprez. 

Potem czas "przyspie
szył" i zanim się obejrzeli
śmy trwała prz.edmec2OWa 
rozgrzewka 
~mecz 

Przed meczem gospoda
rze udostępnili nam łącze 
internetowe. Relacja ,,na 
żywo" na oficjalnej stronie 
CCC Aq\ll1parku była jed
nak szczątkowa, bo połą
czenie zrywało się co kilka 
minut A sam mecz? Po
czątek dla naszych dziew
czyn. Kilkupunktowe pro
wadzenie i wyraźne zdzi
wienie rywalek. Trener 
Vlasov szybko "wziął aas" 
i kazał bronić na całym b0-
isku. Mimo to, gra układa
ła się dla nas dobrze. Na 
parkiecie szalała Slavka Fr
niakowa. ŚWietnie grała też 
Anna Marczewska. Wzro. 
tern ,,straszyła" Agnieszka 

Pa1ka. jak zwykle waleczna 
była Justyna Kłos.imka, a 
Edyta Ko:ryzna, choć mniej 
skuteczna, niż zwykle, tak
że była mocnym punktem 
zespołu, zwłaszcza w obro
nie. Pod koniec pierwszej 
kwarty chwila dekoncen
tracji koszto\.Vała połkowi
czanki utratę prowadzenia 
Druga kwarta na remis. 
Hwnor psuła nam tylko 
szybko rosnąca liczba prze
winień Pałki i Marczew
skiej, ale poprawiały '!iClJle 
dziewczyny bawiące pu
bliczność w przerwach. 
Nieszczęście zaczęło ię, 

kiedy z boiska zeszły 

Nasze relacje 

się bowiem o kilka klas le
piej, niż w meczach ligo
wych na własnym parkie
cie. Prawda jest jednak ta
ka, że Wolgabunnash Sa
mara to drużyna po prostu 
lepsza, nie miałaby proble
mów z grą w .Eurolidze. 
W tym roku celuje w mi
stIzostwo Rosji i ta reko
mendacja powinna wystar
czyć znawcom żeńskiego 
basketu, by trafnie ocenić 
siłę gospodyń. 

Po meczu dziewczyny 
cnugo dochodziły do siebie. 
Nie cieszyły ich kwiaty j po
darunek dla Slavki Fmia
kowej, którą słusznie lIZI1a
no za najlepszą zawodnicz
kę na~go zespołu. Nie 
cieszyło uznanie, z jakim 
wyrażali 'ę o ich ga.e go
spodarze. - A mialo być 
tak pięknie - markotnie 
stwierdzila JllStyna Kłosiń
ska. 

W Samarze zostaliśmy 
jeszcze jeden dzień. Była 
wycieczka·na zakupy, ale 
niezbyt udana, bo potwier
dziło ię, że w sklepach j t 
drogo. Tylko wódkę i ben
zynę można kupić za gr0-

sze. Przy okazji lepiej przyj
rzelifuly się ITIiastl.f i - nie-
tety - nie wywarło ono na 

nas wielki go wrażenia 

Wszechobecne szarzyzna 
nieporządek i prowizorka, 
przerażające place zabaw 
z jedną rozpadającą 'ę 

huśtawką, błoto, które jest 

Ulice S,unal'\. dobiegają niemal do Wolgi 

Agnieszka Palka ~ niedłu
go po niej. Anna Marczew
ska. - R)'W'aJki dysponują 
szeroką kadrą. kilka za
wodniczek ma ponad 100 
cm. ~tu - analizował 
spotkanie kilka godzin 
później Wojciech Spisacki 
- Jak zt.:sz/y l+ysokic, to 
nie mieli.5I1JY już nic do 
powiedzenia. 

Dwudzicstopunktowa 
porażka nie oddaje boisko
wych wydarzeń. jest po 
prostu za wysoka ZespóJ 
z Polkowic zaprezentował 

dosłovvnie \vszędzie i kom
pletny brak atrakcji tury
tycznych - oto cały obraz 
amary. Stanęli~y też 

nad brzegiem Wołgi. 'No-
da w niej czysta .. t.xxI bno 
pływa w niej wiele 1)1>. Wo
kół lasy pełne dzikiej zwie
rzyny i ośrodki dla wcza,<;()
wiczów. Tyle, że do najbliż
szego mostu było 90 km. 
Dobrze. że chociaż dziew
czyny są tam piękne. choć 
na.;;ze i tak piękniejsze ... 

Grzegorz Slatpaniak 
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Ogloszenie wyborcze 

~[M) 
Kandydat na W6)ta Gminy GaworzycI 

Zygmunt Badeck.i. lat 46. żonaty. mgr 
inż... elektryk, urodzony w Gaworzycach. 
gdzie mieszka wraz z maIi.onk. MarzenDIł i 
córką Jolantą - w;zcnnicą Liceum Ogółno
kształcącego w Polkowicach. 

l lipca lm roku radni n kadenqi wybrali 
Zygmunta RacfeckiqJ> ~ Gmiaywbudllo 
trudnym okresie dla gminy - na dwa mie&iąI:e 
pnx:d ~ roku szIcoIne&o, ..pustej" 
kasie gminnej i uwająoej budowie sddy podsIa
wowej w GaworzycadL N"1eWielu lDiesrb6I:6w 
gminy wierzyło, m Wójtowi uda się sprostać ~ 
fonnie oświatowej i prmnieść ucmiów z całej 
gminy i starych budynków Slkolnydl do nowego 
obiektu. 

A, jednakll wne5nia 1W7 roku prawie SOO 
ucmi6w rozpoc2lęło naukę w nowoc:zesoej, pięk
nej st.koIe. RDk p6miej do użytku zostaje 0dda
ne Gmina7Jum PubIicme i pełoowyolianM'a ~ 

~ wocresna sala girnnaslya.na. 
Pieniędzy brakuje na wszystko, jednaldJe \WJjt 

nie pozwała Da likwidację 7adnej placówki pod
ległej gminie. Funkcjonlge Dom KuJnuy, 
Pm:dszkole, Gminna BibIiote.ka Pubticzna w 
Gawonycacb i Filla w KoIbuczynie. Powsca,ją 
nowe punkty biblioteczne w Dalkowie i Wiea
chowicach.. Rodzą się llCM'e inicjatywy: reforma 
systemu opieki :zdrowotnej - w ciągu sr.eściu mic
~'Y póWslaje Samodzielny Publiczny Zakład 
Opieki Zdrowotnej, król)' otrzymuje zm0derni
zowany dosto9owany do W)'II1Oiów U5laWy budy- • 
Dek z pełnym 22IpIec2cm 

Z inicjatywy Wójta zapocątkowane 2VSlaje 
uponądkowywanle gospodarłó wodno-ścidw
wcj dla trzech największych miejsc.1oINo/ic Wyko-

D8DD cIola.unenq projektowo - tecbnicmą i 
zIomoo wnioski do Funduszów: Narodowego 
Ochrony Środowiska i PundmWw Ewopcjakicł1 
owsp6lfinansowantak~~ 
cia. 

Zostaje ureguIowaDa włamość wielu działek 
~ w ~ SkaJbu Pa6stwa.. 
GmiDa pozyskuje nieodpłaIne na realizację za.. 
dań wIasoych nienJchomoIici (hydrofornie, 
~ drogi i dDaIki pod 0CZ)'S2lCZBInie i 
wysypi&ka odpadów) o kiIkumiI.ionowq wano§ci 
W lym okresie 6pI)'W8tY2DWIIn 90% mieszkań 
~ w zasobach grninn,ych. 

WieJkiin W)'SiIkicm finanI!Iowym było d0kona
nie zmian w planie miejscowym zagospodarowa
nia~wb6rym~dla 
tr2Iccb największych micjsoowości terenylQZW{> 
jowe oraz indywiduaIoc wnioski Dlićszk:alK:ów. 

Pomimo szczupłego budżetu gminy 
(roczny budżet lO niewiele ponad 4 miliony 
zł) prowadzona jest bieżąca dzillłalność, 
prowadzone są melioracje rowów, remonty 
dróg gminnych i transportu rolniczego. W 
centrum Gawo~ wstaje Oddany dla 
mieszkatlców chodnik z polbruku. Bezro
bocie równiei nie jest obojętne W6jtowi. W 
okresie ostatnich 3 lat corocznie urucha
miane są prace interwencyjne, roboty pu
bliczne. zatrudnienie absolwentów. Ogó
łem Z!trudnienie znałazło ponad 120 osób. 

WlClkie inwencje oświarow.: 7.OSI8ły cJoceniI). 
oc. Za okres ostatnicb 4 lat w rankingu Dajbar
d2iej inweStująI.)dl gmin Gawon)Q: ZII8Ia%Jy się 
na n mic;scu w kraju. Z tego lytUłu \W)jt Badec
ki 2JOSlaje odmac.zony Medalem Edukacji N~ 

dowej .;za«aSługi dla o~wialy~ a szkoła otrzymu
je nowego gimbusa. 
~Badodcijako \\qtGmnygwaranuje!ia

ł:iInr:It~.Kika*:IrC~~.t
nieM:~sbydziałab:Klcktje~~ricł)ł
mpztrwaniawt)dltnxqdlCZlSlCh3le~,u& 
\Iij 1J1*1y. ~iea~ <lCZI:ki.wń 1l1iesd!a{Ww, a w 
sa:zą(WdcilltióNjtśjqp ~pi~ 

................ VItłDVti 
wyniki wyborów z 27.10. sprawiły, iż w U tune 

pr.t)'Chodzi zmierzyć ~ dwóm kandydatom. 
Dzięki Państwa głosom jednYm z nich jestem ja 
- Zygmunt Sadecki, pa...'tUjący ten urząd prla. 5 
lat. WICie się w ciągu tego cza.'iU wydarL)'lo -
otwieraliśmy dwie wpclni nowoax:snc i budzące 
uzasadnioną zazdrość wśród są.'iicdnich gmin 
szkoły. Zapewniliśmy młod:ilcźy godne warunki 
ksztaJcenia i dal'i'/.ego!i1artu w dorosłe i:ycic. Za
pewniłSny dobry doj.ud do !i1Jc.6ł, a oMatnio w 
Ulllaniu za. ług Gminy dla rozwoju i inwe
stycji w oświatę otrzymaliśmy nowego 
.. Gimbusu'·. Moja skromna osoba zostala 
nagrodzonIl Medalem. który ja traktuję ja
ko wyraz uznania dla całej naszej Gminy. 

Roąx1cI.ęliwy teraz duże inwestyeje, klón; po 
nich ukończeniu zrcwolugonizują Il3SZiI Gminę 
i ~ ją na jednym z czołowych miejsc na 
DoJnym SJąsku w zakresie gospodarki wodrtQ -
U:kowej i kanalizacyjnej. 

Thk.ich i innych osiągnąć hyto w minio
nych lalach dużo. Byty także 'prawy, które 
nie udawalo się rozwiązać najlepiej, czy teź 
zgodnie z pomysłamI i oczekiwaniami 
mieszkańcl)w, Mam lego świadomość i 

o łoszenie wyborcze 

dźwigam le nicspcłnione oczekiwania 
w moich mysIach i przy!>złych planach. 
Mam nadzieję, że te plany będę m6gł przy 
Państwa pomocy wcielać w życie w nadcho
dzącej kadencji. 

Moi konkurenci mówią II zmianach, Ja tez o 
nich mówię! C'm.~ na zmiany i to w jak naj.w.er
szym wymiarze. Na takie zmiany, kt6J:e małymi 
krokruni znuenią styl rycia i poziom zadowolenia 
llaSI!)Ul m~. 

N'IC ~ się natomia'1 na m1Iluty, któtydJ 
jedynym efektem ma być wymiana Uf'a;dnik,'M
I pr<lCOWl'likĆAY Gminy or-I.Z Ul'itąpienil.l ich ~~ 
Państwo wiecie, ii po objęciu władzy 

w Gminie nie dopuści lem do ~llInych ;tWol
nień, choć były naciski by parc,: osób zmie
llIć. Wolałem poczeka, by le usoby pr..:cko
nały się, iż ja nic lIziałam dla jakiej grupy. 
ale dla dohra całej Gminy i do takich dLia
łań się przył'lczyły. 
Gwarantuję stabilnllSł.' zatrudnieniol, 

a poprzez wzrost inwestycji za pumocą 
środków unijnych jego W7.fOsl i skuteczniej
szą walkc; Lo bezroł>ocicm I" naiwic,;ks~ cho
robą toczącą naszą Gmin.,:. 
Uw:\żam, iż du n'ljwai.niejszych zadań 

oczekujących naszą Gminę w przcueul)l\I 
wstąpienia Polski uo Unii trzeba na Urzę
dzie W6jta osoby doświadczfInej, kompe
tentnej i otwartej na to, co nowe i lepsze. 

Jei.cli Państwu uw.tŹAlcic podobnie, lu pJ'OS.'.« 
w Wct5z gb 10 listopada! 

Z poważaniem 
Zygmunt Badccki wr'ijt Gminy r',Jlm12')'re 

Roman Jabłoński 
Kandydat na wóJta GrtbOClc 

C zas, jaki upłynął od mojego przyjazdu do Grę
bocie, sprawU, że zaangażowałem się w sprawy moje

go środowiska. byłem świadkiem tego. co się tutaj wy

darzyło dobrego oraz, niestety, zlego. 

D o złych zaJiczam likwidację PGR-ów. Zmar

nowano potencjał produkcyjny. niczłą bazę, odebrano 

ty iącom ludzi szan ę na przy złość. a co za tym idzie 

- godność zwykłego człowieka. Wiem jednak, że są w 

naszej gminie niewykorzy tane możliwości rozwoju -

szan e - zarówno dla byłych pracowników pegeerów, 

gospodarzy rozwijających produkcję, jak i Judzi przed

siębiorczych. z inicjatywą i pomy łarni 'fu je t nasze 

miej ce na ziemi i tutaj mu irny \\ykoczystać w zelkic 

możliwe kierunki rozwoju. 

M Oim celem je t pobudzenie na zej gminy do 

rozwoju, dobre gospodarowanie na. zym w póJnym 

majątkiem. sprawiedliwe dzielenie tego, co mamy w 

dyspozycji. likwidowanie kontra tów. 

ZE SWEJ STRONY BĘDĘ: 
zukał nowych miejsc prac oraz in we torów, wspie

rał lokalne firmy, aby mogły się rozwijać i zatrudniać 
nowych pracowników. 

- każdego inwc ·tora na terenie na zej gminy po
lraktujr; jak partnera, który może przyczynić ię do 
rozwoju na zej gminy, pomogę w pozyskiwaniu tere

nÓw oraz niezbędnych dokumentów, 
- zapewnię prawiedliwy podział pieniędzy, jakie ma 

do dyspozycji nasza gmina( w zystkie miej cowości ą 

równe i mają takie same prawa do pieniędzy gmin

nych) 
- zatro zezę się o sy tematyczną opiekę zdrowotną 

mieszkańców, kładąc duży nacisk na tzw. choroby spo

łeczne (choroby nowotworowe. choroby erca, cukrzyca). 
- systematycznie będę wyrównywa1 szanse startu ży

ciowego naszych dzieci - tworzenie pracowni języko
wych. typendia na lakup pomocy naukowych, 

- wykorzystywał sugestie rad ",ołeckich odnośnie po
trzeb mieszkańców 

- opiaty i podatki do tosuję do możliwo' ci finanso
wych mie zkańców, nikt nie moż7 być u zczęśJiwiany 
na siłę. 

są to zadania których realizacja, uczyni życie łatwiejszym. Każdy ma prawo do godnego życia. Podejmowanie przemyślanych i odpowiedzialnych decy
zji to podstawowe zadnie przyszłego wójta, gdyż życia nie można przeżyć na próbę. Można wymienić jeszcze wiele innych problemów trapiących naszą 

gminę. ale przecież nie chodzi słowa, jeżeli zostanę wybrany na wójta, ja to po prostu zrobię 

Moją podstawową domeną życiową z.awsze były, są i będą: 
UCZCIWOŚĆ, PRACA, PO IMOC LUDZIOM .. . .. _ 

.. 

., 
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Polkowice 

Z bieżni na rower 
Konrad Kaptur 

Duathlon jest odmianą triathlonu, w której majdujące się na 
początku pływanie zastąpiono jeszcze jednym biegiem. 
Jest to duże ułatwienie dla wszystkich tych, którzy chcieli
by spróbować swoich s~ w tego rodzaju rywalizacji, ale nie 
potrafią pływać. 

wych. W pieIWSzej z nich, 
obejmującą dzieci z klas 
pie1WSzycb i drugich wy
grali kolejno, w grupie 
dziewczynek Anna Cicha 

Pierwsze zawody duatWonowe w Pol
sce rozegrano 2 maja 1991 roku w Gło
gowie. Od tego czasu popularność du
athlonu systematycznie wzrasta. Jest to 
dyscyplina wymagająca od zawodników 
żelaznej kondycji i hartu ducha. Walka 
z własnymi słabościami oruz klarowność 
zasad prawia, że zawody duathlonowe 
plZ)'ciągają coraz szerszą rzeszę kibiców. 

W Polkowicach 25 października 
2002 roku odbyły się Otwarte Zawo
dy w Duathlonie. Rywalizacja toczyła 
się w czterech kategoriach wieko-

z SP 1 oraz Arkadiusz Sa
dowski również z SP 1. 

W kategorii dzieci z klas ID i IV 'l»I'j

ciężyli, Emilia Grzelak z ,jedynki" 
wśród dziewcząt oraz Kacper Stegliński 
z SP 3 w grupie chłopców. Wśród dzie
ci z klas V i vt zwyciężali Urszula Ste
g1ińska z SP 3 oraz Grzegorz Ryłko z SP 
1. Ostatnia kategorią wiekową w jakiej 
rywalizowano tanowili uczniowie gim
nazjum. Zwycięzyli w niej, Joanna 
Jakóbczyk z klasy II c polkowickie
go gimnazjum oraz Michał Pio
trowski z kla y III c. 

Kwielice 

Społeczna inicjatywa 
Izabela Pakiet 

Dzięki inicjatywnie mieszkańców Obiszowa i Kwielic 
młodzież z terenu tych wsi od dwóch lat może próbo
wać swoich sn grając w piłce nożnej w Klubie Sporto
wym "Tęcza- Kwielice 

potrzebny barak miesz
kańcyprzerobili na szatnię. 
Na wyrównanie boiska 
przywieziono i rozplano
wano 100 ton ziemi, na 

- fuez rok przymierzaliśmy się do za
wiązania drużyny piJkaISkiej - poinfor
mował Marek Oiwerski, trener ,;Ięczy" 
Kwielice. - Poważną barierą by! brak 
środków finansovrych, bo gminy nie lać 

na utrzymywanie trzeciej drużyny piJ
kaISkiej. Jednak doszJo do spotkania 
wszystkich zainteresowanych, opraco
waliśmy statut i zaczęliśmy grać. W tym 
roku otrzymaliśmy ponad 7 tys. z/ 
z budżetu gminy Grębocice na "Y
datki bieżące - dodaje. 

W ubiegłym roku drużyna zbierała 
pieniądze w okolicznych wioskach. Nie-

której zasiano trawę. Pieniądze ze prze
dawanych cegiełek przemaczono na za
kupienie siatki w celu oddzielenia b0-
iska od sąsiadującego pola Wykonano 
również wiaty dla zawodników rezerwo
wych. lłeningi odb}Wają się dwa, czasa
mi trzy razy w tygodniu. Drużyna ma za
rejestrowanych 22 zawodników w wieku 
do 35 roku życia i wkrótce będzie posia
dała osobowość prawną zgodnie z obo
wiązkiem rejestracji, jaki zacznie obo
wiązywać od 1 stycznia 2003 r. 

- Na wiamę planuję nabór rolodzieży 
od 6 roku do 14 roku do grupy rolodzi

ków- infonnuje trener Oi------irtipon-konkU-rsc)wy----- werno. -Za1eżymina tym, 

T Y P u j ę w y n i k m e c z u : aby mJodzież w czasie wol-
CCC Aquapark Polkowice - Lotos Gdynia nym promowaJa zdrowy 

styl życia - dodaje trener. 

D 
• postaw krzyżyk obok zespołu, który Th:oim zdaniem wygra 

Dotychczasowe wyniku i listy zawodników za dwa tygodnie 

Obecnie drużyna "Tę
czy" gra w klasie B, jednak 
trener planuje na przyszły 
rok awans do klasy A 

Do szczęścia drużynie 

nie trzeba wiele. Obecnie 
b~j j~eławekdla 

iroię .. _ .......................... _ ...... _-_._.. kIbiców sprzętu i obuwia 
sportowego. "Tęcza' ma 

nazwN<o ............ _ ....... _ ...... _.................... nadzieję, że po uzyskaniu 

odn.."i. ....... _ .......... _ .. ___ .. __ ....... _...... osobowości prawnej znaj-

,IRMA ... . .................. _ ... _ ............. __ ... _ .•• _.. dzie się sponsor, który za 
PÓLKOWSKI W}Tlł7.am zgodę na przetw<U7.3nie niewielkie pieniądze po-

mo1C~ danych ooołx7.Iych. zwoli rozwijać talent pił-
• I\xJpl\.. ...... _ ... _ .. _ VJ karski młodym ludziom. . _------~-------------------~ 

Mecz O mistrzostwo 

Sharp Torell Basket Ugi 
CCC Aquapark 

VI 
Lotos Gdynia 

Knysztof Korsak. prazaslcUlu: 

- Lotos to jeden znajsilniejszych 
k1ubo~ch zespołów Europy. Bar
dzo c~cę •. byśmy wygralf; przę~ież w 
porcIe me ma rzeczy memożlJwych. 

PobwicDnki araiIt ostatnio bInIm cUiD 
spotkań, ale nie mogił przełamat passy pcni8k. Nie grają ... 
potrzabują zwvcitstw. W meczu z lDtosem btdzie o nie rirIzNy
Ide citżIco. 
Hala przy SP2, NIedzIela, 10 II'''' godz. 1.-

Puchar Europy 

CCC Aquapark 
VI 

BK Loko Trutnov 

- Drużyna z Czech je t w naszym 
zasięgu, ale gramy ostatnio bardzo 
dużo spotkań i dziewczyny mogą być 
powoli tym zmęczone. 

P\Jcta Europy nie jest głównym celem poławickich k0szyka
rek. W meczu z Cleszbmi powinny jechIk powaIczyt o zwvcit-
stwo. Hala przy SP2. 

Środa, 13 listopada, godz. 1800 

na str. 3 . 

Sport 

swa'am 
Reprezentacje polko

wickich szkół wzięły 

udział w :finale woje
wódzkim w dwuboju 
nowoc:zesnym. 

W klasyfikacji dziew
cząt najlepiej zaprezen
towały ię zawodniczki 
Szkoły Podstawowej nr 
3 zajmując 4. miejsce, 
Szkoł a Podstawowa 
nr 1 zajęła miejsce 7. 

W kategorii gimna
-zjów 5. miejsce zajęła re
prezentacja gimnazjum 
nr!. 

W kategorii chlop
ców najlepiej wypadła 
reprezentacja gimna
zjum nr 1, która zajęła 4. 
miejsce 
w ogólnej klasyfikacji 
Reprezentacja Szkoły 

Podstawowej 
nr 3 uplasowała się na 
miejscu 9. 

W konkurencji szkół 

podstawowych wystar
towały reprezentacje 21 
szkół. 

W gimnazjadzie wzięły 

zaś udzial drużyny z 14. 
szkół. 

Sabina lipiec 
Piłkarze Górnika Pol

kowice ulegli na wyjeź
dzie zespołowi Piotrcovii 
0:2 10 niespodzianka, bo 
polkowiczanie pu.ed me
czem majdowali się na 
drugim miejscu w tabeli a 
gospodarze w jej środku. 
Spotkanie odbywało się 
w anonnaInych warun
kach do których lepiej 
przystosowali się piłkarze 
z Piotr.k<M-'a, Górnik: po 
tej porażce spadł na trze
cie miejsce w tabeli. 

Grzegorz Szczepillliak 
'Dwa fatalna passa ko

szykarek CCC Aquapark 
Polkowice. Drużyna tre
nem Wojciecha Spisae
kiego tym razem uległa 
w Pabianicach zespolowi 
PZU Polfy 69:88. Był to 
kolejny mecz. w ktÓl)ID 

początek należał do na
szego zespołu. Zmęczo
ne daleką podróżą d Sa
maJ)' polkowiczanki z· 
każdą J...'Wartą grały jed
nak gou.ej. W ostatniej 
uległy aż 11:28 i tąd 

wzięła się wysoka poraż
ka w cał)m spotkaniu. 

Grzegorz a:zepaniak 
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Zwykłe PQm6wienia 
Rozmowa z Franciszkiem Skibickim, bunnistrzem Chocianowa. W takim zakre-

- Ostatnio pojawiły się zarzuty, 
że budowa kotłowni jest zupełnie 
niepotrzebna, bo nikt nie chce 
z niej skorzystać. 

- Budowę kotlowni miejsko-przemy
slowej rozpoczęto w 1997 roku na pod-
lawie decyzji Zarządu Miasta i Gminy 
(Radę Miej ką poinformowano w mo
mencie potrzeby zaciągnięcia pożycz
ki). W listopadzie 1998 roku w momen
cie przejęcia inwestycji przer6b "yI1O i1 
okolo 2,7 mln zl. Na realizację zadania 
wydatkowano już kwotę 1,4 mln zI po
życzki i 0,71 mln zl dotacji. Ponadto 
podpisana byla umowa pożyczki na 
kwotę 1,5 mln zl oraz dotacji 1 mln zl. 
W trakcie realizacji specjali'ci twier
dzili, że kodownia jest przewymiarowa
na. Więc zrezygnowaliśmy z jednego 
kotla oraz z trzech zbiornik6w paliwa. 

sie kotJownia zo
staJa zakończona za kwotę 6 mln zJ. 
I podawa/a ciepJo dla FUM, dw6ch 
budynk6w przy uJ. Żymierskiego, 
czterech przy uJ. Sportowej, Zespo
lu Szk6l Zawodo"ych wraz z halą 

sportową i pawilonem. Dziś fak
tycznie z kot/owni korzysta mniej 
odbiorc6w. Nie "yobrażam sobie 
jednak zaprze tania obecnie do
kończenia budowy tej kotlowni, bo 
oznaczałoby to, że pieniądze, jakie 
stracimy będą o wiele większe. 

Tacba by bylo zerwać umowę z wy
konawcą i Wojew6dzki Fundu z 
Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. Żeby ich 
p/acić naJeża loby wziąć kredyt ko

mercyjny i zwr6cić 2.1 mln zl WFOŚi
GW, a 1,5 mln zl wykonawcy. Ko zly 
wyniosłyby wtedy okolo 5,7 mln, bez 
ogrzewania zosia/oby sześć budynk6w 
mie :zkalnych. trzeba by byJo zamknąć 
Zesp61 Szk61 Zawodo"ycb i być może 
FUM. Gdyby to od obecnego Zarządu 
'ZależaJo to "ybudowaLiby 'my kotlow
nięgazową· 

- Zarzuca się panu, że dąży pan do li
kwidacji gminy. Tu zapewne chodziło 
autorom o pomysł przyłączenia Cho
cianowa do gminy Polko wice. 

- Czy pr6by rozm6w na temat zago
spodarowania, więk zej od budżetu 

Chocianowa. nadwyżki środków Gminy 
PoJkowice przekazywanych, co roku do 
budżetu Państwa, lub temat przekaza
nia Polkowicom teren6w pod inwesty
cje powinno uważać ię za likwidację 

tożsamości gminy? Czy jakikolwiek 
mieszkaniec straci obywatel two, Cbo
cian6w prawa miejskie, a soJectwa na
zwy? Uważam, że powstaJoby dzięki te
m u mn6stwo nowych miej c pracy, a na 
tym nasza gnlina mogłaby tylko zyskać. 

- W jednej z ulotek wyborczych moż
na przeczytać, że pana zarząd nie po
trafi wypełnić najprostszego wniosku, 
podpierając się odrzuceniem przez ko
misje rady powiatu wniosku o udziele
nie gminie dotacji z Powiatowego Fun
duszu Ochrony Środowiska ze względu 
na błędy formalno - prawne. 

- Nie będę tego komentować, bo są 
to z"yk1e pom6wienia. Dla potwier
dzenia powiem, ze już dwa wnioski 
o przyznanie środk6w unijnych zosta
Iy przyjęte pozytywnie. Powiem więcej 
- grupa 30 roJnik6w w.ramach progra
mu Leonardo da ViDCi by/a we Fran
cji na stażu. Wnioski O dotacje z Po
wiatowego Funduszu Ochrony Środo
wi ka skladane ą do Starostwa. a nie 
do rady powiatu. Rada rozpatruje 
projekty ucbwal przygotowane przez 
Zarząd Powiatu o przyznaniu dotacji. 
Na esje rady powiatu w czerwcu br. 
traIiJy pJ'Ojekty uchwal Zarządu Po
wiatu o przyznaniu dotacji na budowę 
ieci wodno-kanalizacyjnej przy o ie

dlu Trzebnicka II w "ysokości ok. 90 
tys. zl oraz 3 tys. zJ dla SzkoJy Podsta
wowej w Chocianowie na "zieloną 

zkoJę '. Gdyby wnioski byty źle wy
pelnione na pewno pracownicy staro
stwa nie przekazaliby Zarządowi pro
jektów ucbwal. A utora pomówień po
pro iłem o konkretne przyk/ady tych 

Reklama 

t e k s t poosorowany 

b/ęd6w. Niestety do dziś nie otrzyma
lem żadnej odpowiedzi. 

- Zacytuję fragment znalezionej na 
mieście ulotki: "Nie chcemy kolejnych 
lat straconych dla Chocianowa. Chce
my, aby pojęcia: kompetencje, uczci
woŚĆ, skuteczność, gospodarność nie 
były tylko pustymi hasłami. Myślę, iż 

wybudowana w Chocianowie hala spor
towa przy Zespole Szkół, bez udziału 
gminy, a za pieniądze powiatu oraz wie
le innych inwestycji na terenie gminy 
zrealizowanych przez powiat( ... ) są 

przykładem działań skutecznych". Jak
by pan to skomentował? 

- Skrytykować potrafi każdy, lecz zro
bić coś, niewielu. Moi przeciwnicy nie 
przedstawili żadnego programu, żad
nych rozwiązań. Dlaczego gmina miala
by budować salę przy szkole powiato
we} skoro jest to 'zad;mie powiatu? Bu
dowa sali gimnastycznej bez wątpienia 
jest dziaJaniem skutecznym, aJe zarzą
du powiatu, kt6ry odważył się nypu'cić 
obJigacje komunalne i przyjąć na iebie 
zobowiązanie ich pJacenia, znalazl do
brego wykonawcę. Według autora ulot
ki wybudowanie sali gimna tyczne) przy 
Zespole Szkól w Chocianowie przez 
powiat je t dziaJaniem kutecznym, na
tomiast przez gminę Chocianów pod
czas ostatniej kadencji dwóch zkóJ, 
jednej sali gimnastycznej, rozbudowa
nie Gimnazjum bylo niczym. czyli stra
conymi latami. No c6ż, fakty mówią za 
siebie. Czy mają one znaczenie o tym 

zadecydują najważniej i go podarze tej 
gminy czyli am; mieszkańcy. 

- Dziękuję za rozmowę 

10 listopada to Wy podejmiecie ostateczną decyzję. Sprawcie by był to wybór właściwyl 

F r a n c i s z e k S k i b i' c ki, 
kandydat na burmistrza Chocianowa 

Moje cele to: 
• Najlepsze wykształcenie dla dzieci 
• Praca dla dorosłych 
• Bezpieczne i godne życie dla wszystkich 
• Praca nad rozwojem gminy ponad podziałami politycznymi 
Na początku lat dziewięćdziesiątyc11 w województwie legnickim rozpoczęto po raz pierwszy w naszym kraju na szeroką kaJę prace związane z rozwojem obszaró 

wiejskich. Prace tc dzięki wielkiemu zaangażowaniu; przychylności Pana Franci zka Skibickiego jako Burmistrza Miasta i Gminy Chocian6w są kontynuowane na te
reIlie gminy CIJocianów we wsi Szk1ary Dolne. Prace te są pionier. kimi w skali kraju przygotowujące roJnik6w i mieszkańców wsi do naszych wyzwań związanych 
z przystąpieniem Polski do Unii Europejskiej. 

Prace te zapewniają wszechstronny. wielofunkcyjny rozw6j wsi i go ;podarstw rolnych. okre 'lają dla wszystkich mie zkańc6w możliwości a dla calych wsi - popra 
warunk6w życia i pracy, ochrony i kszta/towania środowiska przyrodmczego oraz zachowania wartości kulturowych. 
Dzięki takim ludziom jak Pan Franciszek Skibicki te zamierzenia będą mogty 'ię spełnić. 

Dr inż. WIeSław FirIiciDsti 
Dyrektor Firmy ,. W-fW' B.O.N. Lubin 

Franciszek Skibicki to czlowiek uczciwy, mądry, gJęboko wierzący w Boga: doświadczony samoTZł#dowiec, kt6ry potrafi bardzo dobrze zarządzać gminą. To najlep
szy kandydat na bwmistrza miasta i gminy Chocian6w. 

Tadeuaz Ma&ała, Poaeł na ~ 
lb.eaypoipOlitej Po~ 

Pana Franciszka Skibickiego poznalam w trakcie szkoleń i realizacji programów Unii EurofH:jskie}. Jest zar6wno aktywnym uczestnikiem warutatów, jak 
i skutecznym negocjatorem. Pod jego egidą odbyt ię staż 30 rolnikow we Francji, z jego tez inicjatywy powstal program aktywnego zwalczania bezrobocia 
pielęgniarek, absolwent6w szk61 medycznych; opiekunek s~łecznych. kt6ry będzie realizowany w 2003 roku: buno; trz Skibicki gwarantuje rzetelność, kompetencję, 
profesjonalizm w trudnych, polskicb realiacb Unii Europejskiej. . 

Danuta l>ubauiowIb. jeIoDiog6nki speqalista 
w zabeIIie pozytkiwaDia mxtt6w UDijurdl 

Wasz los w Waszych rękach. Nie pozwól by ktoś decydował za 
oszeo l e wy 
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o łosz~nie wyborcze 

Komitet wyborczy Gmina Gaworzyce Naszym Domem 

Czas na zmiany - nie n a te pozorne, lecz na gruntowne - wszy. cy mie zkańcy gminy mają prawo żyć 
lepiej i godniej. 

Jestem miody, ale doświadczony - mam więc 'wieże pojrzenie na problemy gminy, mam też Jrwalifika

cje do zarządzania nią- ukończy/em podyplomowe studia na Akademii Ekonomicznej we WrocJawiu, na kierunku 

"Zarządzanie przedsiębiorstwem w gospo'clarce rynkowej". Je tem Kierownikiem DziaJu Zaopalrzenia Gospodar

ki Ma teria/owej w Biurze Zarządu Centrum Badań Jakości - Grupa K3pitaJowa KGHM. 

Jestem spoza uktaddw - lecz mam zamiar wspólpracować z każdym, kto tak ja~ ja. dobro gminy ceni po

nad wJa ny interes. 

Jestem stlld - od urodzenia mie zkam w gminie Gaworzyce. dlatego o obiście jestem zainteresowany jej przy

szfością. Kandyduję na tanowi ko wójta, bo interes po/eczJJo 'ci lokalnej jest także moim interesem. 

Nie jestem sam - mogę liczyć na poparcie ze trony radnych z mojego komitetu wyborczego oraz wszytkich 

tycb , którym na sercu Jeży dobro na zej gminy. 

Zlikwiduj, dwumilionowe zadłużenia gminy, ktdre WC/lIŻ rośnie - wiem, jak to zrobić i jestem 

pewien, że mi się to uda. 

Reklama 
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Rekomendacje 
Pan Jacek Szwagrzyk jest zatrud

niony w naszej SpóJce od 13 Jat, a od 
1998 roJ..'1J pracuje w Biurze Zarządu. 

Jako pracownik wykazal się talen
lem organizacyjnym. pomyslowo.kią j 

wytnvalo.~cią w dążenill do wyznaczo
nych celów. 
Swoją pracą udowodnij, że je. t oso

bą kompetentną oraz godną zaufania 
i dlatego w 2002 roku zastal awanso
wa/ly n8 stanowi. ko Kierownika 
DLialu w Biurze Zarządu entrum 
Badań Jako 'ci - Grupa K;tpita/owa 
KGHM Polska Miedź S.A. 

"IU .. Z ~Z/,R7Ąvł 

j df4(4M-"i 

( ;/ 
l 

Rzeczyca 

Polkowicki Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji W trosce o zabytki 

ANNA 
SE lUK 

w spektaklu 

Wieczór w Teatrze Wielkim 

Andrzej Jagodziń ski (fortepian) 
Janusz Strobel "gitara klasyczna) 

,. ,<{>dIak! tworsy II,eptJr:tn,-.ob'1 Uit/lol. ~JT.rlo 
p/(h"", IdSf/l /ilirudJtgo oro: irtll":niq 

m'ionl/niil. Jal atr/Iq J IfllUJ TrJ;rytr'Jllld 

Ifilfr)~m p/wom" _ 

20 Ii:topada, godz. 19.00. Aula FOTllm 

... o/'W/tVo .·j,,'UJru .. TeOlru mdli",. 
O~/ontrl/'O SIOf/1JI11I1V1 HdllŃ,l-itgo.jtil oJ!Of:/dfi4 

" ;;ydu -llfIk jl/l i.yr/u · frniLrA / hy, ",iI.v 
/ "iLllur::i1,: 5IJpo11lni'fI/n IltndnttpZllśt I/IttnO)t; 

sir / JwHtlddjq ntI sit/HI 

ceny biletów: 15 zł 
dla młodZ ieży: 10 zł 

SzczegółOWI InfDrmacJe o prDlraml1 Imprez motna znaleźć 
na naszlj stronie Internetowej: www.pokllr.pl 

Izabela Pakiet 

Zarząd Gminy Grębocice dofinansował remont kiego zakończyły się pod 
zabytkowego kościoła pw. Św. Jadwigi w Rzeczycy. koniec października br. 

Dwa lata temu przełożono całe 
pokrycie dachowe na kościele 

w Rzeczycy. Koszty robó t po
kryła gmina. 

W tym roku z inicjatywy probo z
eza, ks. Jerzego Ślu-
arczyka, parafia w 

Rzeczycy pozyskała 

20 ty . zł z Funduszu 
Ko' cielnego na odno
wienie elewacji ko
'ciola. Z tych środ

ków zo tała wykona
na elewacja, remont 
kostnicy na tyłach ko
, ciola, zakupiono 
drzwi dębowe do wej
ścia bocznego do ko
, ciota oraz ko tni
cy. Prace, które wy
konuje Przed ię
bior two R obót 
i U ług Budowla
nych "BUDREM" 
z Łagoszowa Wiel-

W następnej kolejno .. 
Ci zo tanie wzmocniona wieża 
kościelna. 

Zakończenie wszystkich prac ze .. 
wnętrznych ko' ciota przewidziano 
na koniec listopada br. 

Kościół w Rzeczycy odzyska dawną świetność 

\' 
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Ogłoszenia drobne 
Wynajmę lokal 40 m2 
leI. 845-20-11, ~7-339. 
0604-271-486 
Thchnik administracji z do
świadczeniem w pracy biuro
wej i dobrą znajomością obsłu
gi ksero, faxu oraz komputera 
(Word, Exel, internet) poszu
kuje dodatkowej pral]'. 
leI. 0606 - 124 -637 
Komputeropisanie. Kompleksowe 
remonty 
leI. 0609-408-194 
Zamienię lub sprzedam mieszka
nie wła~~iowe 44 rn2 2 pokoje 
na większe spółdzielcze. Spu.edam 
garaż przy ul. Wojska Polskiego. 
leI. 847-97-52, C'HJ7-337-467 

Nr 22111.1tMI I ·l,)-(js.ma 
KARTA KREDYl'OWA Z li
MI1EM 00 5O.1m Zl. KRE
DYIY GOTÓWKOWE, KRE
DYIY HIPOIEClNE Z ZA
BEl.PIECZENIEM ŻYaA 
KRFDYl'OillORCY - BEZ 
PORĘClYOEU 
Thl. 0501-21-21-22, 
0502-118-329, 

Nr 11J,11.2l"1I l>-(iS,7)\l 

AlRAKCYJNE KREDYIY 
GOTÓWKOWE: BEZ PORĘ
C2YaEU, OSOBY SAMOT
NE, BEZ ZGODY WSPÓL 
MAŁŻONKA, EMERYCI, 
RENCIŚCI, NISKIE 
OPR()CEtm)WANIE, PRZY 
SIOPIEBAWWEJ 14 %. POlr 
KOWICE UL 3 MAJA 18A. 
1EL. (f176) 749-81t~'~2<~! ' )..("""11.1 

ĄNGIELSKI, NIEMIECKI, 
FRANaJSKI 
Studium Języków Obcych Mr. 
Happy 
Dzieci. młodzież, cIorOOli 
Polkowice ul Górna 5 
Tel. 845-12-2J (w &~, J:', :-;)~ę)~l 
Sprzedam licznik ciepła do ogrze
wania centralnego Senllonik 
1S'rA. 
'leJ. 0691-D58-439 
Pielęgniarka z rodziną poszukuje 
mieszkania do wynajęcia W za
mian za OO;tępne oferuje opiekę 
nad osobą stars7ą. 
leI. 749-29-D4 

DziaJki budowlane w Sobinie w 
strefie niezalewowej o pow. od 10 
do 14 arów. 
leI. 0605-260-591 

!" ).ł,łll.2tIlC-V-G\.I:tUI 

Sprzedam dom w Komomikach 
poniemiecki po remoncie działka 
33 my. Cena do uzgodnienia. 
Tel.847- 94-56, 847-94--76 

Nr11.1łI.::.'U(C-1}-(f\ 111·41 

Kredyty hipoteczne na zakup 
mieszkania - oprocentowanie od 
3,94 % na 30 lal. Pożyczki gotów-

kowe pod zastaw mieszkania lub 
domu - oprocentowanie od 5,44-
na 15 lat. Kredyty gotówkowe -
9.1m bez poręczycieli. 
Thl. 847-48-6.5 

Do wynajęcia mieszkanie w Polko
wicach l pokojowe (z m~ 
przejęcia). 
leI. 692636741 

Nr l2. I O.2l.łZ-U-C iSJ l tl7 

lYnhl oommic:zno - wapienne, gip
sowe, gładzie paneli, kafejek i hy
draulika. 
leI. 847-91-19 

Nt B. ln.1UO!-ll-Gl\I ll'X 

AlRAKCYJNY KREDY!' 
OOfÓWKOWY T.F. PKO.BP 
TANIE l.JBEZPIECZBNIA OC 
I AC POLKOWICE UL RA
roWNIKÓW6 
'!EL 84~, 00l3-m-995 

Nr (ł4 ,IO,21 IfJl~I)..('S.It11 

SPRZEDAM MIESZKANIE W 
PRZEMKOWIE 3 POKOJO
WE64M2. 
1EL. 0601-250-384 

Nr 14HI'UII4 )2- 1)..G~: 1~H\ 

ZAMIENIĘ MIESZKANlE 1 
POKOJOWE NA WIĘKSZE W 
POLKOWICAffi 
1EL. 847-13-66 

NrZ'JIOll),12- 0 -(iS ll.W 

Wykonujemy usługi budowlane, 
wystawiamy faktury VAT. 
leI. 749-24-26, 00)9-399-845 

' r 10.111 ~KI2~[)..ł,.,." t~oł l 

Sprzedam dziaJki budowlane 
w Bicdnychowej 7a 
Sprn:cL'II11 dom wolnostojący pię
l.t"O'Wypodpiwniczony 5 pokoi, 2 ła
zienki, taras, 2 balkony. garaż. Oś. 
Dąbrowskiego. 
ThL603-557-740 

~ •. ~I.1n :t-.n-l)...(,S Il"~ 

Ubezpieczamy najtaniej na rynku. 
Wsp6lpracujcmy z kilkoma czoło
wymifinnami ubezpieczeniowymi. 
Zapraszamy na ul. Dąbrowskiego 
2 (I piętro - baza PGM) AgeJX.ja 
111 O>mpensa SA IV godz. 8:00 -
16:00 tel. 845-22.ĄO, tel. KOTlL 
609-831-444, po godz. 17:00 tel 
746-3045. 

VideofiJmowanie cyfrowo. 
ThL845-ł(H)7 

Nt lłoI 11 Z11112-L,)-(, 12+1 

Sprzedam żywca karasia 
Tel. (068) 388-46-94 ' t .. Ul.):J(C-{)-GS.11H 

Pooiadam miejsce na biUboard lub 
inną reklamę na budynku przy jed
nym z głównych sIazyżuwań w 
Glogowie. Thnio. 
leI. 833-55-71 
SPRZFDAM OGRZEWACZ 
GA71JWY WROZAMEI' -
MASIEROOOK Z PAINI
KIEM KATAlITYC2NYM, 
MOC 2,7 K.W + RlIDUIcrOR 
'lH1l9-72-69 

"ltl!.4JI :,tr2-o.(, lJK.x 
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Rek/amal ogłoszenia drobne 
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Czy ma z waŻrw. 
prz gląd reJart-l~ 

Centrum Obsługi Samochodów TM OS świaday usługi w zakresie 
kompleksowej obsługi samochodów i przeglądów rejestracyjnych ICCCOTflbcef 

lalded Transporto~SprztIowr"11lAW05" Sp, z 0.0. 

59-100 PoIkowke. ul.Krzywa 3. 
lei. (076) 847-92·75; telJfax: (076) 845-14-22 
www.trawos.com.pI; ~mail: info@łrawos.com.pI 

PRZEDSIĘ!łIORS1WO WIElOBRANZOWE 

Centrum ObsługI SItnodIodlM godz. 6.QO..1'.oo 
- ul. Krzywa 3, tel. 847 1112 

stacta D~ godz. 6.00-14.00 
- ZG Rudna Gł6wna, tel. 848 56 50 

Star;. PalIW godz. 6.00-18.00 
- ul. Polna, tel. 8451462 

• WYKONAWSTWO W ZAKRESIE 
USŁUG INSTALACYJNYCH I BUDOWLANYCH 

• WYNAJEM KOPARKO-ŁADOWAREK 
CATERPILLAR 
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Jacz6w 
ul. Krótka 2 
67-200 Głogów 
tel. (076) 831-20-10 

Reklama 

POKRYCIA DACHOWE "RYCZEKu S.c. 

tel. fax. 838-21-11 
-dachówki ceramiczne i cementowe 
-oryginalna szwedzka blachodachówka 
-gonty i płyty bitumiczne 
- najlepsze systemy orynnowania 
- okna dachowe A' 
- ceeła. cement. beton komór- ~ , ... L 
kowy ~ O .....\. ~r 
- I Inne materiały ~ T" ... , r ~ 
budowlane ~? 0'-' \ \ \ 

-(~~"t-~~,~ 
\ ~ ~ ~p. SPRZEDAŻ, 

~ DORADZ'IWO 
USWGl DEKARsKo - BuooWIANE 

ATRAKCYJNE CENY !!! 
Czynne: Poniedziałek - Piątek 7.00 - 17.00 

Sobota 8.00 - 12.00 

Reklama 
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Rada Szkoły przy Szkole Podstawowej nr 2 
w Polkowicach zaprasza na 

zabawę andrzejkową 
30 listopada 2002 r. 

Początek zabawy godzina 20.00, 
zakończenie 4.00. 

Ze p6ł 

"AKCES" 
bawić będzie do rana. 

Polecamy maczne, gorące dania i zimne 
zakąski oraz szeroką gamę napoj6w. 

Cena biletu od pary 150 zł. 
Bilety można nabywać w sekretariacie szkoły. JeJ. 

845-14-14 do 15.11.2002 r. 

Reklama 

Reklama 
PodzI,kowanla 

Serdecznie dziękuję 

w zystkim wyborcom za 
poparcie mojej kandydatu-
ry do Rady Powiatu Polko-
wiekiego. 

KIlfldj.li<1t n;J radnc.'gO powial~ego, 

Krl)'sZlorŻelJnJy 

Rek '1~'fff 'h(i' 'l.\>! 

~ 
SkJIJ<LlJlly IiCIlkcznc poclzifkCJ"'" 

niL' n:.ry:.lkJm "y/'''lUltn <!II {JOfXItt:it: 

nJ.\l)ł.'h k.1nd)tl:Jtciw ll8 rodJl)dl gmil'l) 

G",bcJ/:i<:c. rocJnydJ (ltMUJ/U (lt"kl~';"" 

kiL~~lonV Iul/tdjtJaLJ 1111 WcJw Gnvny 
Gn;I"It'II.X:. J:Ulll8unkicwi<;a, 

Komilc/lVytxH1:l)' W\t.>mil> 
Ktlfn;Ccl "1'1\lft2} -Of\'llUXl.' JKX,-

Nt Cł\ . 11 .l1.ll~ K · ',~ .. 

Urząd Gminy 
w Gaworzyeach 
zaprasza do składania ofert na 

Starosta Polkowicki infonnuje, że na tablicy ogło
szeń - ul. Górna 6 i 31 oraz na stronie interneto

wej:www.powiatpolkowicki.pl 

liroMI uttr,mrie d-óg lJTiur'ch 

W s8zonle 
200V2003 

Oferta powinna zawierać staw

kę za roboczogodzinę na w/w 

uslugę. Oferty należy skladać 

do dnia 15 listopada 2002r na 

adres: Urząd Gminy w Gaworzy· 

cach ul. Glówna 85, 59-180 

Gaworzyce 

wywieszono wykaz 
dotyczący: 

Możliwości dzierżawy nieruchomości położonej 
w Żelaznym Moście stanowiącej część dawnego 
zespołu dworskiego w granicach działki nr 100/5. 

1nkInmc;e na Iemał wyIIam maina uzysIIat 
w Wydziale Geode4I Gospodarti 

Nierud1omośdcIn 
-Ii Górna 6, 1el847-49-61 UJ 847-4&-60. 

HURTOWNIA MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

I POKRYÓ DACHOWYCH 

OFtRWEMY: 
- Suporu biały I nary, cegly zwykłe l klinkierowe 
- Materieły do ocieplania: styropian, wełna szkła na i minarałna 
- Transport i rozładunek (HDS) 
- Montaż i produkcji wi,1by dachowej , łety, kontrłlly 
- Usługi dekarsko-blacharskie 
- Wszystkie roduje pokryć daChowych 
- Dokładny kontorys. pomiary - BEZPŁATNE 

tel./lu (076) 835 62 63 Prz edstawicieł handlowy : 0606 492 899 

PARoe a 1i1F!S 

WIEKOR ® RAUTARUUKKI VEOAG 

DEKARSTWO 
Adam Reichel 

- wykonawstwo pokryć dachowych 
- obróbek blacharskich 
- możliwość uzyskania dodatkowych rabatów na mateńał 

67-200 rątN, li Dra 1mJ48, ta 834-28-15, t.832~27-36, ta kan. (8)1-5456 
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Reklama 
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Reklama 
BEZPŁATNE LECZENIE 
ortodontyczne dzieci 

do lat 13. 
Gabinet ortodontyczny. 
Polkowice ul. Rynek 8, 

tel. 845 47 45. 

Marzanna Kostrzewa 
- KiI!l2kowska (ortoaonta). 

Reklama 

Reklama 

FIAT 126 P 
Dąbrowa 3. 

Tel. 847-94-68 

godz. 17:00 - 21 :00. 

Reklama 
IbMIla .Jtrfk6w 0IM:yc/I 

E .hapPY 

PROFESJONALNIE 
BEZSTRESOWO 

BECKER POLSKA Sp. Z 0.0. ~
::~~ECZNIE 

Ul. Kopalniana 1, 59-101 Polkowice )1 :; OLl< WICE 
') y" UL. G8RNA S 

- usługi w zakresie wywozu odpadów komunalnych 

- sortownia surowców wtórnych (makulatura, folia) 

- odzysk opakowań PET 

- wynajem kontenerów, prasokontener6w 

- recykling opon i odpadów gumowych 

-. hl/g",c TE Ll:.FON 
'"""ł 845-J 2-2 1 

PN , - PT, I 18 

Reklama 

TYNKI 

POSADZKI 
- betonowe - podklady pod 
posadzki - wylewane ~ miksokrc
la l8cieranc mechaniczne 

Razem tanie:j! rabat do 10% 
'Ii:l. 07b1l135 4 I 08 

O(>(l(l6<J5145 

Reklama 

Okna Pcv, 
Rolety, Żaluzje, Daszki, 

Polkowice, 
ul. Hubala 28 
tel. 847-92-68 

Okna typowe: 
-150 x 150 - 569 zł. 

Prowadzenie dokumentacji obrotów 
-180 x 150 - 652 zł. 

Rolety DIW. - od 190 m. kw. 
NR.2ł'.()tt,~A~-R-(;snu: 

Reklama 

odpadami dla podmiotów AI*J-Szyby 
Haki holownicze 

Lubin, baza 
TRANSBUDU 

teJ. 841 56 95 
kom. 0604-915-296 

· gospodarczych. 

Tel. 076 848 63 70 i fax 076 848 63 71 
R ek lama 

AS Nietuchomo~ci 
PolkOWJCC Uf. Rynek SB 

Alicja StańCZj'S'lJ1l 

l. Dom. pcI<l\I;S bIiouaka. pil;l/'O'o»' l gilmixm. podpM-niczony, ptl\l. 1&1 m2 Part.:r. ;.')
lan. ~udJnj;~ gard:rał>a, lazknka; Pkr'trv:.l 1}pia1nit:.I,lZit.Tlka Im:l1ka ?19 m2.1'vIkOO'i
a:, (be D.!l>n1'Wlildcgc~ Oma: 1ifJ.(XVzJ (do n'!1I{ltj3C'ji). 
2 Dom li J//IO 'iIoj;JCY. piętnl\ł)'. z garolit'm. fX'Il, c:a/l/45 m2. Part<'r: Z poJ.ojc, Jaumi:!, 
Jd/.I<:n1a. 'Piiamia. kotIt. ... nia: PIftro.. 3 p(łkojc:.1wmi.1./JZimka Dzialka filii m2. f\1lJ;()

\\ ice Doln<', G:n.l' :nrum d (do negu.:ftJ9i). 
3 Mi<.:"J:anie, po.v. 49,15 m2. 2 poI\vi!olc. {>I ~J\\.l'm n:ń1<>nci; ",SI'>ki JlIII1Cr, 1JIbu. 
tkM31!)' bIlIkm. piwnica PuIJ.~ okvJil't: Ryllku. CCI1<C 75.Cm zJ, 
4 Mit.'<:IJ..1nic 2 poi«?irr...: IV 1vid!II\W o pc, .... 41mJ, VI J'il:ln>. P. ~kvlvi't; ( KmpiirJ.ic-
1.'0. ('"na 5IJ.IW zI (uo '.-'grlCj:xji). 
5 Mil"1ZL1nu.· 2 p.lkojowe, pow, 012.41 m2. I p~'rrrt P"lk(~via:, CIf RohoCllJCl<!. C"na; 
55.WIll 
"M;',,:,vJ;.JIlN J pokoP...:. ptIII'. 61.40 m2, bIlIkon. l'rll:mk;io.I, Q'n.~.' -I5.CXlJ 11, 
7 M~4 poktJi<;M~ po.v. ć3.40m2, n Prrtrru, bIlll\lm, Pm:m1ów. Q:na: i5,JXX) zł. 
flMic:szkanicJpc>k(}jow~wu;nlTlJm,pcll\l, 64SIlt411p~ a~riJllÓW. Cena: 65.lUlz/ 
(00 l"'IJtxjacji). 
9 Garni przy ulicy l1-Lutcgo (prl)i ~ bIo.IaICh). Q:/l8; 25JW zJ (do 1I<'gCXj.'1Cji). 
/(/ lM/l/b pod ~ Wmu z k,1aJkm użytkollym, pow. ?1lJ m2 (1Iiytk ~~e), 
uzhroj<ru z ptllI1tllenit'171 na hucIa.Ię. Pb/l;D\łia:, os: IHIocI}dL Cena: 3O.CW zł (w ~Qo 
cj:ICpJ. 
11 DLiJlkll bWowIana, fXI". 25J m2. UlDfIljt.1II8. Z projr:kk'm domu. PuJkoll'ia:. u{ /lfu. 
~ch. O:n.~' 2l(XJI zj, 

n YfIAlEł,./ 
I Mt.v.kanlt' cu,:§citllfl.) um"h/"wan<1, pow. 35 m4 2 JX1ką.:, GJąPv. Qtrla: ](l) li 'nH' 
,,"pMy. . 
2. Mies7tJllie2 poko;o...c. pow, 5-1 m], lrmeblc ... arte. Pulkwjre, 06. Kropińskit'!i<\ G'm: 
tilIMn-c + OP/IIIY. 
3. My.~ na pnrrerzv 1\ domu p1t1<>rodzinnym. 2 pokvp.vc z /ruc:hnia i t.wl,'nki.r. 
wnch/ollollllC. ptTW. 611 mI Połko\\ia: Dolne. ('eIl8.' Im zI ,71K' + opiaty. 
~. nnm. fX"\'. 150 m2. umchJo,I;/JI). ku.:hni.1, saJon,jadalnia. 3 syp~'lInie, 2 /:Jzicnki (\\'anna 
z h.Hh{'n~NJŹI,'TI1. n;IIlJsk). g;mri. Zlb~~larowtllla d7i,1/Lt o fVI", 4 a. AI.'ItIII, (~;J' 
nil' ~ • - 'ile/lM';1OO k(JllJpurc"1fJ\\<l P. kO\loi\!' oś: 5t:Js;OO1. Ceno,; NX/ li ,m-c + 
"p/aty, 
UdzidImydotmtlcjii~w 1tZJI1baiu~ ~lańlrma
cje: It:l,k~ rd.~ mn 0fiJ1-«JJ-375 J1D"1Iłod 9i1Jtb 11l.ln 
UWAGA:w~ tj.11111.2JX1Zbiaro~od9.lJ)do13J1)~ 

Reklama 

EJ Salon firmowy 
EM R 

Electrolux 
Liście spadają n· e tylko z drzew 
u nas także ceny 

DOGODNE RATY 
DOSTAWA GRAns 
HONORWEMY BONY SODa: HO PASS 

BJ EIectrołux ~ 
PS 

IZAIIJSSII E~ L ' 

~,lkm flrml'''\ r\'''R 
ul \' .. 'nlU":~' I ,1 I 
t~!L.Q'ńI\.t.· 

łd 2-6 ~-ł3 4:1 ~", 

Rek/ama 

Reklama 

~ INDECO ... .... 
SZAFY Z DRZWIAMI 

SUWANYMI 
Glog6w 
Tel, (076) 833-4!J-iJ7, tel. kom. 0604-3~7~5 

KONKURENCYJNE 
CENY 

RA lVl O % 5 lat gwarancji 

Możliwość odpisu 
od podatku 
Pomiary gratis 

Promocja 

SALONY: 
~,Hab1aqp.vaulGtOOlka 
l..egoka, OH Meg;:tSaIll. parter 
Tel (076) 722-53-61 
Lubin, Dom 'l<7warowy, 
ul Kopernika 17 
'leJ. (fJ76) 002-12-41 

FUNKCJONALNE 
ESTETYCZNE 
I WYGODNE 

NOWE POMYSŁY: 
Drzwi składane -
Płyty rattanowe -

Zabudowa skosów 
na poddaszu -

Rt>klama 

Reklama 

MARKET 
ABC 

dobra jakość - dobra cena 
Promocja 

DOSIA 
PROSZEK 0,5 kg 

PAPIER 
TOALETOWY a 8 szt. 

GALARETKI 
GELLWE i OETKER 

QUANTO 
KONCENTRAT DO PŁUKANIA 

CZEKOLADA 
MILANO 

BRYZA 
PROSZEK 3 X 1,5 kg 

Chocianów ul, B I Świdnickiego 
Polkowice ul. Głogowska 
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